
چشم انداز  
تولید مسکن در 1400

گزارشمیدانیقدسازدردیکهدرستپشتدراتاقپزشکانبهسراغتانمیآید!

حکومتمنشیها!

اقتصاد براساس مصوبه مجلس قرار است 
از کل تســهیلات  تومــان  ۳۶۰هزارمیلیــارد 
پرداختــی نظــام بانکــی در ســال آینــده در 
قالب تسهیلات ۳۰۰میلیون تومانی ساخت 

بــه بخــش مســکن اختصــاص یابــد. هدف 
مجلــس از ایــن تصمیــم، زمینه ســازی برای 
در  مســکونی  واحــد  ۱.۲میلیــون  ســاخت 
ســال ۱۴۰۰ اســت تــا بدین وســیله عرضــه و 

تقاضــای مســکن متعــادل شــده و شــاهد 
کاهش فشار معیشتی از این ناحیه به مردم 
باشیم. کمال علیپور، نایب رئیس کمیسیون 
عمران مجلــس، در گفت وگو با قدس درباره 

اقدام هــای مجلــس در زمینه تولید و عرضه 
مســکن گفــت: تصویــب طــرح مالیــات بــر 
خانه های خالی موجب سکون و تراز مناسبی 

خواهد شد تا...

 ............ صفحه 6

اذعاننشریهنیوزویک؛
سیاستخارجیبایدنفقط
درلحنباترامپتفاوتدارد

آمریکاهمانی
کهبود...

عملیاتپلیس
چُرتمجرمانراپارهکرد

کشفداروهای
قاچاقازسارقان

مأمورنما

قدستصمیمجدیدمجلسبرایوامساختخانهرابررسیمیکند

 ............ صفحه 8 ............ صفحه 3 قدس خراسان

 ............ صفحه 3
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تیمملیبایدغیرتیبازیکند
خداداد در گفت و گو با قدس:

 ............ صفحه 7

5 2 3
با مهدی جعفری، برنده سیمرغ بهترین کارگردانی جشنواره فجر   گفت و گو با حجت الاسلام ایزدخواه عضو کمیسیون کشاورزی:

: jامام رضا
هر كس حريم 

خدا را حفظ كند، 
حرمتش حفظ 

مى شود و هر كس 
خدا را اطاعت كند، 

اطاعت مى شود. 
كافى، ج ۱، ص ۱3۷، ح3 
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با »یدو« نوجوانی خودم را 
روایت کردم

نسل فضای مجازی 
فرصت کسب تجربه ندارد

سود 1۸هزار تومانی دلالان
از خرید و فروش یک کیلو پرتقال! 

یـــادداشــت  روز
دکترعلیرضاتقوینیا،کارشناسمسائلمنطقه

برخی رسانه ها و شخصیت های سیاسی از تلاش های سعودی برای ورود ترکیه به 
جنگ یمن در حمایت از دولت عبد ربه منصور هادی خبر می دهند. از طرفی وزیر 
خارجه عربســتان هم روزهای گذشــته به قطر ســفر کرد تا در این خصوص رایزنی 

کند . ترکیه نیز در اقدامی کم سابقه حملات...

عثمانیهادریمن
زمینگیرمیشوند؟

 ............ صفحه 8

پاسخهایکدخداییبهپرسشهایانتخاباتی
............صفحه2

ازنامزدینظامیانتاسقفتعدادنامزدهایتأییدصلاحیتشدهدرنشستخبریسخنگویشوراینگهبان

معاونت بهره وری املاک و اراضی در نظر دارد تعدادی از قطعات در سطح شهر مشهد به شرح لیست 
ذیل را از طریق مزایده عمومی واگذار نماید، لذا متقاضیان محترم می توانند جهت شرکت در مزایده 
در روزهای یکشنبه مورخ 1399/12/24الی سه شنبه مورخ1399/12/26 از ساعت 9 الی اذان ظهر به 
سالن مزایده زمین، واقع در نبش میدان بوعلی- معاونت بهره وری املاک و اراضی مراجعه و یا از 

طریق سایت اینترنتی و شماره تلفن های ذیل نسبت به کسب اطلاعات بیشتر اقدام نمایند. 
شایان ذکر است معاونت بهره وری املاک و اراضی در رد یا قبول درخواستها مختار می باشد.

31437142-31437143
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شماره ردیف
قطعه

شماره 
مساحت کاربریمحدودهبلوک

مترمربع
قیمت مصوب

شیوه پرداخت حقوقات ) ریال( مترمربع

1

4100

 آپارتمان دوم
شرقی

انتهای خیابان 

ثمانه  

185180,000,000

نقد

 آپارتمان دوم 2
185180,000,000غربی

 آپارتمان سوم 3
185182,000,000شرقی

 آپارتمان سوم 4
185182,000,000غربی

آپارتمان چهارم 5
185185,000,000غربی

6
51/86

 آپارتمان پنجم 
انتهای خیابان شرقی

مهدی – یزدی 
7

176.41175,000,000
نقد

 آپارتمان پنجم 7
179.34175,000,000غربی

آپارتمان سوم 132/88 و832
جنوبی

انتهای خیابان 
نقد162.54170,000,000مهدی– یزدی 3

نقد298.626.000.000مسکونیشهر رضویه95

شهرک صنعتی 10427
طرق

صنعتی و کارگاه 
نقد33038,000,000غیر مزاحم

نقد167.5200,000,000مسکونیبلوار آموزگار112/1437

سیدی-  خیابان 12111
نقد230.91120,000,000مسکونیثامن

نقد238.58250,000,000مسکونیفرامرز عباسی131679

,ع
99
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9

آگهی مناقصه 
سازمان فنی و نگهداری حرم مطهر رضوی 

شرح در صفحه  8
ش�رکت آب و فاضلاب اس�تان خراس�ان ش�مالی در نظر دارد از محل منابع 
اعتبارات عمرانی )اس�ناد خزانه  اس�لامی و اوراق مش�ارکت  (بر اساس  قانون برگزاری 
معام�لات دولت�ی پروژه مش�روحه ذیل را از طری�ق مناقصه عمومی ی�ک مرحله ای با 
ارزیابی کیفی  در س�امانه تدارکات الکترونیکی دول�ت )WWW.SETADIRAN.IR( انجام 

و به شرکتهای ذیصلاح واگذار نماید
برآورد اولیه)ریال(مدتنام و مشخصات خدمات مورد نیازردیف

1
حصارکشی سایت چاه های آب 

36/253/473/683 ماه 10w35 , 10w34 شهرستان بجنورد 

سایر توضیحات تکمیلی و شرح کار در اسناد اعلام شده است که لازم است مناقصه گران 
حداکثر ظرف 3  روز پس از انتشار آگهی از طریق سامانه فوق الذکر اخذ و اقدام نمایند.

 ضمناً هزینه چاپ آگهی در دو نوبت به عهده برنده مناقصه می باشد
روابط عمومی و آموزش همگانی

 شرکت آب و فاضلاب استان خراسان شمالی

ع 9
91
28
64

تجدید آگهی ارزیابی کیفی )نوبت دوم(

,ع
99
12
84
9

آگهی فراخوان تجدید مناقصه عمومی نوبت دوم
شماره فراخوان سامانه ستاد : 2099091861000027  -شماره مناقصه: 88790031-شماره مجوز: 1399.7336

شركت انتقال گاز ایران
منطقه9عملیات انتقال گاز  

منطق��ه 9 عملی��ات انتق��ال گاز در نظ��ر دارد مناقص��ه ب��ا 
مش��خصات زیر را ب��ه پیمانکاران ذیصلاح و واجد ش��رایط 
واگ��ذار نمای��د. داوطلبان می توانن��د جهت رویت اطلاع��ات کامل به 
س��ایت ش��رکت انتق��ال گاز ای��ران )www.nigtc.ir (درگاه منطق��ه 9 

عملیات، بخش آگهی مناقصات مراجعه نمایند.
1 -ن��ام و نش��انی دس��تگاه مناقصه گذار : ش��رکت انتق��ال گاز ایران   
)منطق��ه 9عملی��ات انتق��ال گاز ( س��اری-بلوار طالقانی، نرس��یده به 

میدان هلال احمر تلفن: 01133805612
2-موض��وع و مح��ل اج��رای پ��روژه:  رنگ آمی��زی لول��ه و تجهیزات 

تاسیسات تقویت فشار نکا
3-مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار:  870/575/500 ریال  
ب��ه ص��ورت یکی از تضامی��ن مذکور در ج��دول ش��ماره 4 آیین نامه 

تضمین در معاملات دولتی
4-ب��رآورد اولیه مناقص��ه و مبان��ی آن : 17/411/510/000 ریال بر 

اساس هزینه اجرای خدمات و قیمت بازار 
5-مح��ل، زم��ان و مهل��ت دریافت اس��ناد مناقصه: از طریق س��امانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( از مورخ99/12/25 الی99/12/28 

صرفا از طریق س��امانه س��تاد دانلود )دریافت( اسناد مناقصه امکان 
پذیر است.

6-تحویل پیش��نهادات و اسناد مناقصه : تا مورخ 1400/01/24 صرفا 
از طریق سامانه ستاد بارگذاری اسناد امکان پذیر است.

7- مح��ل و زمان گش��ایش پیش��نهادات : س��اری - بل��وار طالقانی- 
نرس��یده ب��ه میدان هلال احمر - س��الن کنفرانس س��اختمان مرکزی 
منطقه 9 عملیات انتقال گاز – تاریخ گش��ایش پیشنهادات متعاقباً در 

سامانه ستاد اعلام خواهد شد.
8-مدت اعتبار پیشنهادات : 3ماه که برای یک دوره 3ماهه دیگر از 

طرف کارفرما قابل تمدید است.
9-فرایند مناقصه : یک مرحله ای با ارزیابی کیفی

10-شرایط شرکت در مناقصه:
الف( ارائه گواهینامه صلاحیت پیمانکاری رشته تاسیسات و تجهیزات 

یا نفت و گاز از سازمان برنامه و بودجه با شرط ظرفیت آزاد کاری   
ب( دارا بودن روزنامه رسمی و آخرین تغییرات شرکت

تذکر: قیمتها متناسب با کالای ساخت داخل با لحاظ کیفیت، ارائه گردد.
روابط عمومی منطقه 9 عملیات انتقال گاز
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جلالی: مدرن ترین اورژانس پدافند شیمیایی منطقه را داریم   رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور با اشاره به حادثه انفجار مواد شیمیایی در بندر بیروت، گفت: پس از این حادثه، در کشورمان هم با 
اعلام هشدارهای لازم با هماهنگی دستگاه های اجرایی، مواد شیمیایی معطل مانده در بنادر تعیین تکلیف و مخاطرات برطرف شد. به گزارش فارس، غلامرضا جلالی افزود: در عملیات پیشگیرانه، طرح های عملیاتی 
را بازبینی و نظامات عملیاتی را اصلاح و آموزش و تجهیزات را هم به روزرسانی کردیم تا به نقطه اوج آمادگی برسیم. در حوزه سایبری هم در یک سال گذشته حدود ۲۰۰ رزمایش دفاع سایبری انجام دادیم. 

 مینا افــرازه  روز گذشته آخرین نشست 
شـــورای  سخنگوی  کــدخــدایــی  عباسعلی 
نگهبان در سال 99 برگزار شد و وی به تشریح 
آخرین مصوبات و اقدام های شورا پرداخت. 
با نزدیک شدن به موعد انتخابات ریاست 
جمهوری در سال 1400 و فعالیت و تحرکات 
انــتــخــابــاتــی زودهــنــگــام بــرخــی چــهــره هــای 
سال  انتخابات  مــوضــوع  کــشــور،  سیاسی 
آینده و اقدام های شورا برای رصد و بررسی 
حواشی  و  احتمالی  نامزدهای  صلاحیت 
مربوط به آن در نشست خبری سخنگوی 
شورای نگهبان به میان آمد. در همین باره، 
پرسش  به  پاسخ  در  کدخدایی  عباسعلی 
شــورای  برنامه های  ــاره  دربـ قــدس  خبرنگار 
بــرای شــفــاف ســازی هرچه بیشتر  نگهبان 
کاندیداهای  شرایط  و  مصادیق  تشریح  و 
انتخاباتی و جلوگیری از ثبت نام های بی رویه 
از طریق آن، اظهار کرد: شورای نگهبان هر 
آنچه که دربـــاره تعیین سیاست های کلی 
مربوط به انتخابات موظف بوده، انجام داده 
است و در نشست خبری که با اصحاب 
رسانه داشتیم، این موضوع اعلام و پس از 
آن برای مجلس نیز فرستاده شد. طبیعتاً 
در بررسی صلاحیت ها هم براساس همان 

سیاست ها اقدام خواهد شد.
اظـــهـــارات کــدخــدایــی در حــالــی اســـت که 
و  یازدهم  مجلس  بین  متعددی  جلسات 
شــورای نگهبان برای تبیین و تدوین قانون 
انتخابات ریاست جمهوری برگزار شده و به 
گفته چندی پیش علی حدادی سخنگوی 
کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس، در 
ارتباط با معیارهای رجال سیاسی و مذهبی، 
مدیر و مدبر شدن نیز اصلاحاتی صورت 
گرفته و تأکید شد شورای نگهبان می تواند 
برای احراز صلاحیت معیارهای بیان شده در 
قانون را نیز مد نظر قرار دهد. با این اصلاحیه 

اختیار شورای نگهبان پا برجا می ماند.

سقفی برای تعداد نامزدهای تأیید »
صلاحیت شده مشخص نشده است

و  ــا  ــوراهـ شـ کمیسیون  ــای  ــدام هــ ــ اق الــبــتــه 
نــمــایــنــدگــان مجلس در حــالــی اســـت که 
به طرح  تازگی نسبت  به  شـــورای نگهبان 
ریاست جمهوری  انتخابات  قانون  اصــلاح 
ایرادهایی را وارد و آن را به مجلس ارسال 

کــرده اســت، به همین دلیل کدخدایی در 
ــاره آخرین وضعیت  پاسخ به پرسشی درب
بررسی طرح و میزان اجرایی شدن آن در 
انتخابات  بــرای  داد:  ادامــه  انتخابات1400، 
1400 بنده نمی توانم از طرف مجلس اظهار 
نظر کنم، منتظر می مانیم تا ببینیم این قانون 

در مجلس چه زمانی بررسی می شود.
کدخدایی همچنین در پاسخ به پرسشی 
تأیید  بـــرای  معینی  تعیین سقف  ــاره  ــ درب
ریاست  انتخابات  نــامــزدهــای  صلاحیت 
جمهوری، افزود: برای شورای نگهبان ملاک 
همان شرایطی است که برای رئیس جمهور 
در قانون انتخابات آمــده اســت، به همین 
دلیل در تمامی انتخابات ها قطعاً تعداد افراد 
تأیید صلاحیت  شده متفاوت است و آنچه 
در قانون آمده بر عدم منع ورود این افراد 

تأکید دارد و ما نیز تابع قانون هستیم.

نامزدی نظامیان منع قانونی ندارد»
نــامــزدهــای نظامی  زمــزمــه ورود برخی  امــا 
ــاســت جمهوری  ــه عــرصــه انــتــخــابــات ری ب
سبب شده تا برخی گمانه زنی ها مبنی بر 
تأییدنشدن صلاحیت آنــان از سوی شورا 
نگهبان  ــورای  شـ بگیرد. سخنگوی  شــدت 
در نشست خبری دیروز خود در پاسخ به 
پرسش خبرنگاری در این باره، گفت: البته 
دخالت و سوگیری نظامی ها در انتخابات 
منع شده است، ولی صرف موضوع نامزد 

شدن برای انتخابات منع قانونی ندارد و در 
گذشته نیز مسبوق به سابقه بوده است.

ادعــای ممنوعیت  وی همچنین ضمن ردّ 
نام نویسی سران قوا در انتخابات، تصریح 
کرد: قانون چنین منعی نگذاشته است و 
تنها افرادی که به نوعی در امر اجرا و نظارت 
ــد،  دارن مستقیم  مسئولیت  انتخابات  بر 
باید پیش از شروع زمان ثبت نام انتخابات 

استعفا بدهند.

افزایش ۱۵ درصدی صندوق های رأی»
علاوه بر آن، نحوه و اقدام های انجام شده برای 
برگزاری انتخابات نیز از محورهای پرسش های 
کدخدایی  همین باره،  در  بــود.  خبرنگاران 
ضمن اشاره به جلسات هماهنگی با وزارت 
شرایط  در  انتخابات  بــرگــزاری  بــرای  کشور 
شــورای  نظارت  هیئت های  گفت:  کرونایی 
و  استان ها، شهرستان ها  همه  در  نگهبان 
بخش ها تشکیل و 3هزارو500 حکم نیز برای 
اعضای هیئت های نظارت صادر شده است. 
چاپ تعرفه های انتخابات به اتمام رسیده 
و شــورای نگهبان بر چاپ تعرفه ها نظارت 
داشته و این نظارت تا زمان توزیع تعرفه ها 
ادامه می یابد. تعداد صندوق ها هم 15درصد 
افزایش خواهد داشــت و باتوجه به اینکه 
ستاد ملی مبارزه با کرونا اعلام کرده خطر 
شیوع ویــروس در تجمعات بیشتر است، 

بنابراین ما در تجمعات محدودیت داریم.

 کماکان کار بررسی بودجه »
در شورا ادامه دارد

در ادامه نشست خبری، سخنگوی شورای 
بودجه  بــررســی  دربــــاره  همچنین  نگهبان 
سال1400، اظهار کرد: هنوز پاسخ رسمی شورا 
درباره بودجه به مجلس اعلام نشده است، 
اما با این حال متأسفانه تعدادی از نمایندگان 
عجله و نظرات غیر رسمی شورای نگهبان را 
اطلاع رسانی کردند. ایرادهای بودجه هنوز به 
صورت رسمی به مجلس ارائه نشده است و 

کار بررسی بودجه کماکان ادامه دارد.
کدخدایی با اشاره به ایرادهای شورا نسبت 
به بودجه افزود: ایرادهای اصل 5۲، 10مورد 
و ایرادهای اصل 53، 1۷مــورد و مرتبط با 
بودجه ای  ردیــف  تعیین  و  سقف  تعیین 
است.  پنج مورد مغایرت اصل۸5 و پنج 
مورد مغایرت با سیاست های کلی نظام و 
در چهار مورد نیز فقها ایراد خلاف شرع 
را به لایحه بودجه گرفتند. دو مورد ایراد 
مــورد  و هفت  ــاروا  نـ تبعیض  ــاره  ــ درب نیز 
مغایرت با اصل سوم به لایحه بودجه وارد 
است. در برخی موارد نیز بندهای لایحه 
بودجه دارای ابهام بودند که باید ابهامات 
رفع شود و دوباره به شورا ارجاع شود، اما 
هیچ یک از این ایرادها تا به امروز رسماً به 
مجلس ارائه نشده است، بنابراین پس از 
ایرادها به مجلس  این  جمع بندی نهایی 

ارسال می شود.

از نامزدی نظامیان تا سقف تعداد نامزدهای تأیید صلاحیت شده در نشست خبری سخنگوی شورای نگهبان

پاسخ های کدخدایی به پرسش های انتخاباتی

استدعا دارم کسی جواب پیامک من گرفتار را بدهد. به خدا گناه داریم س
خواهش می کنم پیگیری کنید چرا پاداش پایان 30 سال خدمت و مرخصی 
استفاده نشده  ما بازنشستگان نیروی انتظامی در سال 99 ناجا را واریز 
نمی کنند مگر ما با سایر نیروهای مسلح و کارکنان دولت چه فرقی داریم. 
به خدا دختر عروسی و پسر دامــادی داریــم و چشم به راه همین پولیم 
برای خرید جهیزیه و رهن خانه شان. با این گرانی  سال ها در ناجا سختی 
کشیدیم. ما متولد دوران انقلاب و استخدام نظام مقدس جمهوری اسلامی 

در سال ۶9 هستیم. بسیجی هم بودم. 9390000192
قوت لایموت  مردم  س تعطیل اند .  جمعه ها  شلوغ  و  زاهـــدان  بسیار  نانوایی های 

فقیراستان. 9150000134
یک روز شکر، یک روز روغن، یک روز مرغ ،یک روز گوشت، یک روز حبوبات، یک س

روز تخم مرغ، یک روز شوینده، یک روز برنج، یک روز پیاز، یک روز سیب زمینی و... 
همین طور 3۶5 روز سرگرم بازار گرانی مسئولان گرانقدر. 9150000819  

باعرض سلام. فیلم و کارتون های مخصوص کودکان و نوجوانان که صحنه های س
خشونت، درگیری، سیگارکشیدن و... دارد، روی روحیات این قشر بی تأثیر نخواهد 
بود. بنابراین درآستانه تعطیلات نوروزی لطفاً مسئولان محترم از تصمیم پخش این 

چنین کارتون هایی اجتناب کنند. 9390000693
دولت روی مایحتاج مردم کنترل نداره،  چطور میتونه روی امنیت کنترل داشته س

باشه؟ این همه دزدی سرقت! مردم از فقر و گرسنگی دزدی می کنند، مرغ پیدا 
نمی شد، فروشنده گفت: مرغ 3۷ تومان، ران ۲۷ تومان و نرخ مرغ روزنامه ۲0 تومان. 

 9150000819
من دانشجوی ترم سوم دانشگاه آزاد هستم. هزینه این ترم دانشگاه را  پرداخت س

کردم و هنوز ترم قبلی تمام نشده ترم جدید را شروع کردند و نه تنها هزینه جدید 
از دانشجویان می خواهند بلکه هزینه را افزایش داده اند. در حالی که تمامی 
کلاس های ما مجازی است و هزینه نت به عهده خود دانشجو است و سامانه 
دانشگاه نه تنها کیفیت ندارد بلکه دارای ضعف بسیار است، طوری که ما هر 
جلسه مدام باید از سیستم خارج شویم دوباره وارد شویم. لطفاً رسیدگی کنید این 
افزایش شهریه تو این شرایط کرونا که افراد زیادی بیکار هستند اصلاً خوب نیست. 

با تشکر از رسیدگی شما. 9380000897
اقــدام مقتدرانه وانقلابی ریاست محترم قوه قضائیه در برخورد با سردفتران س

قضات، وکلا وکارمندان متخلف ازخود مجموعه دستگاه قضایی واقعاً جای تقدیر و 
تشکردارد. فساد اگر به جایی که متولی برقراری عدالت و ظلم ستیزی است،  نفوذ 

کند تشخیص سرانجامش اظهرمن الشمس است.  9380000263 
مگه عیدی کارمندان از بیت المال نیست؟ پس چرا بقیه مردم عیدی نگیرند س

یک سال به کارمندان عیدی ندهند اگه صدا بلند نشد درسته. 9050000621 

 تأکید قالیباف بر نقش مهم 
قانون راهبردی مجلس در رفع تحریم ها

رئیس مجلس شورای اسلامی دیروز در 
همایش گرامیداشت یکصدمین سالروز 
شهادت شیخ محمد خیابانی در تبریز، 
رفع تحریم و خنثی سازی  تحریم را دو 
نقطه مهم و مــورد توجه بــرای مجلس 
ــرد: برای  یــازدهــم عنوان کــرد و اظهار ک
قانون  مجلس  در  مهم  دو  ایــن  تحقق 
راهــبــردی رفــع تحریم تصویب شــد که 
اثرات و برکات آن جدی خواهد بود و مردم 

ان شاءالله به عینه آن را لمس خواهند کرد.
به گزارش فارس، محمدباقر قالیباف افزود: در بحث خنثی سازی تحریم دو موضوع 
جدی اصلاح ساختار بودجه و نظارت بر آن در دستور کار مجلس است که  به نظر 
می رسد مهم ترین مشکل ما در بخش اقتصاد بی توجهی به این موضوع است که 

باید رفع شود.
وی با بیان اینکه باید به جامعه اسلامی تکیه کرد نه آنکه به دلیل ضعف به سوی 
دشمن دست دراز کنیم، گفت: خداوند پیروی از سنت الهی را تضمین کرده و اگر 
فردی در این مسیر گام بردارد، پیروز می شود اما اگر فردی از آن خارج شود دیر یا 
زود محکوم به شکست است. امیدوارم همه ما تلاش کنیم با تکیه بر مردم باوری 
و خدامحوری که اساس پیروزی، تداوم، آینده و قدرت جمهوری اسلامی است، 

حرکت کنیم و به پیش برویم.
رئیس مجلس همچنین در حوزه خنثی سازی تحریم ها اظهار کرد: دو مؤلفه اصلاح 
ساختار بودجه و تنظیم برنامه هفتم توسعه مبتنی بر اصلاحات یادشده در دستور 
کار قرار دارد. امروزه ریشه بسیاری از مسائل در کشور مانند تورم، گرانی و نقدینگی 

این است که به مؤلفه های یاد شده توجهی نشده است.
وی افزود: لایحه بودجه 1400 در ابتدا توسط مجلس تصویب نشد، اما به دلیل 
آنکه نمی شود کشور را بدون بودجه اداره کرد، تا جایی که می شد انضباط مالی، 
شفافیت، اشتغال زایی، تولید، معیشت مردم، توجه به سلامت، محرومیت زدایی 
و تمرکزگرایی مبتنی بر توجه به برنامه ریزی در استان ها و شهرستان ها در اولویت 
قــرار گرفت. قالیباف خاطرنشان کــرد: در مجلس شــورای اسلامی میان نظارت 
و قانون گذاری، اولویت با نظارت اســت؛ زیــرا قانون های زیــادی داریــم که یا اجرا 
نمی شوند و یا بد اجرا می شوند؛ در این راستا برای نظارت بیشتر از مردم و نخبگان 

نیز می خواهیم همراه نمایندگان خود باشند.
رئیس مجلس افزود: وقتی تحلیلی بر روند مبارزات مردم ایران زمین داریم، می بینیم 
که هیچ وقت، هیچ ملتی به کسانی که وطن فروشی کرده و سر تعظیم برای بیگانگان 

فرود آورده، تعظیم نکرده و پاسخ مثبت نداده است.
قالیباف در ادامه شهید خیابانی را به عنوان نماینده مردم تبریز در مجلس نمونه ای 
از انسان ایستاده در برابر بیگانه نامید که شهید راه مبارزه با استکبار و استبداد 
بود و افزود: حرکت این شهید بزرگوار مبتنی بر سنت الهی بود که در عین مبارزه با 
استبداد، در خدمت مردم و یاور مظلومان بود و هر جا که اعتلای ایران مطرح بود، 
بی محابا حاضر می شد که نمونه عالی از خصوصیات مردمان این خطه و مجاهدان 

راستین آن است.

 پایگاه رکنا در خبری اختصاصی نوشت: »شنیده  می شود، ظریف قصد دارد س
روز اول عید با حضور در مشهد مقدس، به طور رسمی نامزدی خود را برای 
انتخابات ریاست جمهوری 1400 اعلام کند و به گفته خودش در یک محفل 
خصوصی، این »عیدی« را به مردم بدهد«. عیدی توصیف کردن نامزدی خود 

در انتخابات هم از آن نمونه های جدید است! 
 سیدحسن خمینی با تأکید بر اهمیت حضور و همدلی مردم، گفت: »قواعد س

این مسئله روشن است؛ باید شرایطش را فراهم کرد. این موضوع با سخن گفتن 
حل نمی شود؛ بلکه باید تنگ نظری ها کنار گذاشته شود. من چه حقی دارم که 

شما را از داشتن نماینده یا یک اندیشه محروم کنم؟!«.
 معاون اول رئیس جمهور دربــاره حضورش در انتخابات 9۶ گفت: آقای س

خاتمی و سپس دوستان اصلاحات و همچنین آقای روحانی اصرار کردند که 
وارد انتخابات ریاست جمهوری 9۶ شوم. در این شرایط که کشور درگیر جنگ 

اقتصادی بود، من کناره گیری را مسئولانه و جوانمردانه نمی دانستم. 
 صادق کاظمی سخنگوی جمعیت رهپویان دربــاره ناشناخته بودن سعید س

محمد، گفت: نباید فرمان اداره کشور به خصوص نظام جمهوری اسلامی 
را به دست افرادی بدهیم که خودشان، سوابقشان، تیمشان، اطرافیانشان و 

مواضعشان مشخص و شناخته شده نیست. 
 مصطفی کواکبیان دبیر کل حزب مردم سالاری در واکنش به اعلام کاندیداتوری س

برخی نظامیان گفت: نص صریح بند »ل« وصیت نامه امام این است که نباید 
وارد شوند، ولی بعضی ها می گویند از قرارگاه خاتم استعفا داده اند؛ این معنی 

ندارد، فرد باید از کل نهاد نظامی استعفا بدهد و بعد هم دیگر برنگردد. 

 برکات شکستن
 انحصار نهاد وکالت 

شــورای نگهبان به تازگی طرح اصــلاح موادی 
از قانون سیاست کلی اصل 44 را تأیید کرد تا 
یک انحصار چند دهه ای در بحث جذب وکلا 
شکسته شود، هر چند این مسئله چندان که 
انتظار می رفت در رسانه ها بازتاب نداشت. بر 
اساس ماده ۷ قانون گفته شده، صادرکنندگان 
مجوز کسب و کار حق ندارند از پذیرش تقاضا 
یا صدور مجوز کسب و کار خودداری کنند. با 
این اقدام شورای نگهبان وکالت به عنوان کسب 
و کار شناخته و از انحصار کانون وکلا خارج 
می شود. مخالفان این اقــدام شــورای نگهبان 
اعتقاد دارنــد که وکالت یک شغل محسوب 
نمی شود. این در حالی است که بدیهی است 
که هر کاری که انسان برای کسب درآمد انجام 
بدهد شغل محسوب می شود، به ویژه اینکه 
عده ای به صورت منظم از وکالت امرار معاش 
و ارتزاق می کنند. از دیدگاه اسلام »الکاد علی 
کالمجاهد فی سبیل الله«؛ کسی که  عیاله 
برای ارتزاق خانواده اش تلاش می کند مجاهد 
محسوب می شود که این مرحلۀ بعد از شغل 
محسوب شدن است. از نظر حقوقی نیز دیدگاه 
شورای نگهبان به صواب نزدیک تر است. در 
اصل  تفسیر  به  استدلال هم می توان  مقام 
141 قانون اساسی اشاره کرد. شورای نگهبان 
به عنوان مفسر قانون اساسی، در ادوار قبل 
در پاسخ به این سؤال که آیا نماینده مجلس 
حق وکالت دارد، به صراحت این مسئله را در 
تعارض با اصل فوق دانسته و به این ترتیب 

وکالت را شغل محسوب کرده است. 
)که  اهــالــی حقوق  از  عـــده ای  متأسفانه  امــا 
تعدادشان هم زیاد نیست( به علت تعارض 
ایــن بحث دارنـــد، معتقدند  منافعی کــه در 
ایـــن عـــده قلیل،  کــه وکــالــت شغل نیست! 
قصد دارند وکالت را در انحصار خود داشته 
باشند. زیرا اضافه شدن وکلا، انحصار آنان را 
می شکند و دریافتی هایشان را کاهش می دهد. 
تا چه  این عده توجه ندارند که دیدگاهشان 
حد با موازین حقوقی )حتی مقررات رایج در 
گسترده شدن  دارد.  تعارض  کشورها(  دیگر 
نهاد وکالت در حوزه های گوناگون مانند مسائل 
موجب  و...  صنعت  بخشداری ها،  شهری، 
تقویت این نهاد  و همچنین شکستن این 
انحصار نیز موجب دسترسی آسان تر عموم 
مــردم بــه وکــالــت و درنتیجه افــزایــش دانــش 
حقوقی آن هــا می شود. همچنین اگر قیمت 
وکالت متعارف  شود، تعداد پرونده های ورودی 

به دستگاه قضا نیز کاهش می یابد. 
بنا بر آنچه گفته شد از حقوقدانانِ اندیشمند 
و فرهیخته انتظار می رود در برابر این تحول 
مثبت موضع بگیرند. اگر حقوقدانان قدرت 
ــدام داشــتــه بــاشــنــد، کــشــور جــان  ــ ــرض انـ عـ
تقویت  ما  جریان های حقوقی  اگر  می  گیرد. 
نیز  بین المللی  مجامع  در  کشورمان  شوند، 
می تواند از حق خود دفاع کند. ما باید شرایطی 
را ایجاد کنیم که حدود ۶00 هزار دانش آموخته 
رشته حقوق بر اساس تورم جهانی و نیازمندی 
جامعه به کار گرفته شوند و اینکه قدرت کامل 
در این زمینه را در اختیار کانون وکلا قرار دهیم 
تا هر تصمیمی که تمایل دارنــد بــرای جذب 
وکلای تازه وارد اتخاذ کنند، درست نیست. 
به همین دلیل مجلس چه در برنامه ششم 
توسعه و چه در حمایت از برگزاری آزمون کانون 
مشاوران قوه قضائیه حمایت های لازم را انجام 

داده تا به شکستن این انحصار کمک کند.

 پـــس از مــوضــع گــیــری بــحــث بــرانــگــیــز س
حسام الدین آشنا مشاور رئیس جمهور مبنی 
بر اینکه بازگشت ایران و آمریکا به تعهداتشان 
وزارت  سخنگوی  باشد،  همزمان  صــورت  به 
امور خارجه این اظهارات را شخصی و بدون 
هماهنگی با دولت توصیف کرد. خطیب زاده 
دراین باره با صراحت گفت: ایران پس از رفع 
تحریم ها توسط آمریکا، اقدامات جبرانی خود 

را متوقف می کند.
 رئیس قوه قضائیه با تأکید بر اهمیت بررسی س

برخط سوابق محکومیت های مالی افراد، گفت: 
استعلامات  هوشمند  »سامانه  ــدازی  ــ راه انـ بــا 
مالی قوه قضائیه« از این پس واحد های اجرای 
احکام می توانند به صورت برخط و آنی نسبت 
به شناسایی اموال »محکوم علیهم« در سقف 

»محکوم به« اقدام کنند.
خندوانه، س برنامه  شب  جمعه  قسمت  در   

رئیس  به  کنایه ای  خــان«  شخصیت »جناب 
جمهور زد که در فضای مجازی بازتاب گسترده ای 
داشــت. عروسک جناب خان در این قسمت 
گفت: »ما دو تا کــادر داریــم، یکی کــادر درمان 
و یکی کــادر در امــان. کــادر درمــان که پزشکان 
هستند، اما کادر در امان، دوستانی هستند که 
یک جاهایی نشستند و هیچ کس را نمی بینند و 
حتی برای دادن لایحه هم به مجلس نمی روند«. 
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 مهدی خــالــدی   در حالی کــه در هفت 
سال اخیر غرب با گروگان گرفتن توافق نامه 
برجام و دادن وعده های توخالی عملاً کشور 
ما را معطل خود کــرد، به نظر می رسد در 
این شرایط نگاه به شرق و همچنین توسعه 
روابط با همسایگان نه یک اولویت، بلکه یک 
ضرورت است. بر این مبنا در یک سال اخیر 
ارتقای همکاری ها با روسیه و چین به عنوان 
شرکای راهبردی جمهوری اسلامی مد نظر 
تصمیم سازان ما قرار گرفته است. آن گونه 
که مقامات می گویند سند همکاری ۲5 ساله 
ایــران و چین در حال سپری کــردن مراحل 
پایانی خود است و به زودی نسخه نهایی 
آن به امضا خواهد رسید. این در حالی است 
که تمدید پنج ساله معاهده همکاری ایران و 
روسیه و به روزرسانی توافق جدید نیز به جد 

مورد نظر است.

تمدید پنج ساله معاهده همکاری ایران »
و روسیه 

روز جمعه )۲۲ اسفند( بیستمین سالگرد 
معاهده روابط متقابل و اصول همکاری 
سفیر  جلالی  کاظم  ــود.  ب تهران-مسکو 
جمهوری اسلامی ایران در روسیه با اشاره 
رسانه ای  گفت و گوی  در  موضوع  این  به 
اعــلام کــرد ایــن معاهده به طــور خودکار 
ــرای پنج ســال دیگر تمدید مــی شــود و  ب
ــراســاس ظــرفــیــت هــای جدید  هــمــزمــان ب
بین  تصویب  بــرای  به روزرسانی  حال  در 
دو طرف اســت. معاهده »اســاس روابط 
متقابل و اصول همکاری ایران و روسیه« 
۲۲ اسفند سال 13۷9 برابر با 1۲ مارس 
۲001 میلادی در ۲1 ماده در جریان سفر 
رئیس جمهوری وقت ایران به مسکو  به 
امضای دو طرف رسید و مقرر شده بود 
ایران  اگر  پایان مهلت ۲0 ساله،  از  پس 
از خاتمه دوره  و روسیه، یک سال قبل 
معاهده به طرف مقابل ملاحظه و نکته ای 
را اعلام نکردند، به شکل خودکار برای پنج 
سال قابل تمدید هست و هر پنچ سال 
به همین نحو می تواند تمدید شود. وزارت 

امـــور خــارجــه کــشــورمــان نیز روز جمعه 
ضمن صدور بیانیه ای با اشاره به اینکه 
بیستمین سالگرد این معاهده مصادف 
ــران دو کــشــور شده  بــا تــبــادل پــیــام رهــب
است، آورده: جمهوری اسلامی ایران به 
فدراسیون روسیه به عنوان کشور همسایه 
قدرتمند و دوست خود بر پایه  »همکاری 
و احترام متقابل « می نگرد و علاقه مند به 
گسترش بیش از پیش روابط خود با این 

کشور در همه زمینه هاست.  
 
به چشم انداز همکاری 20 و ۵0 ساله با »

روسیه امیدوار هستیم
و  امنیت ملی  امــا سخنگوی کمیسیون 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی 
در گفت و گو با قدس دربــاره ظرفیت های 
موجود برای افزایش همکاری میان تهران 
و مسکو گفت: ایــران و روسیه دو کشور 
منطقه ای  تحولات  در  تأثیرگذار  و  مهم 
اســاس  ایـــن  ــر  ب هستند.  بین المللی  و 
ظرفیت های بسیار بالایی نیز برای افزایش 
همکاری میان آن ها وجود دارد. ابوالفضل 
ــا بــیــان ایــنــکــه ســطــح فعلی  عــمــویــی بـ
قابل  سیاسی  و  راهــبــردی  همکاری های 
قبول است، اما در اقتصاد رضایت بخش 
نیست تصریح کرد: در حال حاضر روند 
تجارت ایران و روسیه رو به رشد است و 
تازه به سطح ۲ میلیارد دلار رسیده، اما 

این کافی نیست. معاهده روابط متقابل 
که ما در سالگرد تمدید آن هستیم، یکی 
از پایه های توسعه روابــط بین دو کشور 
ایــن معاهده  ما معتقد هستیم  اســت. 
آن  و عرصه  تکمیل شــود  باید  تنها  نــه 
گسترده تر شــود، بلکه باید زمــان آن هم 
طولانی تر شود. ما به چشم انداز همکاری 
۲0 و حتی 50 ساله بین ایــران و روسیه 

امیدوار هستیم. 
بسیاری معتقد هستند نوع همکاری تهران 
و مسکو در موضوع بحران سوریه نشان داد 
که ما می توانیم این همکاری ها را در سطوح 
ضمن  هم  عمویی  کنیم.  دنبال  هم  دیگر 
اذعان به این نکته ادامه داد: ما دارای منافع 
مشترک با مسکو در آسیای میانه، قفقاز و 
حوزه خزر هستیم که می تواند مورد توجه 
باشد. همچنین در تکمیل کریدورهای شمال 
– جنوب، انرژی و ترانزیت می تواند همکاری 

اقتصادی مد نظر باشد. 
وی با اشــاره به اعــلام آمادگی 1۶ کشور 
ونــزوئــلا  و  ــران، چین  ــ ای از جمله  جــهــان 
برای تشکیل یک ائتلاف به منظور دفاع 
از منشور ملل متحد و همچنین مقابله 
با تهدید به استفاده از زور و تحریم های 
یکجانبه تأکید کرد: آمریکا در سال های 
گذشته به طور گسترده از ابزارهای مالی و 
اقتصادی به عنوان اهرم فشار در جهت 
دیگر  کشورهای  علیه  اهدافش  تحمیل 

استفاده کرده است. اما امروز کشورهای 
آگاهی  مسئله  ایــن  به  نسبت  بسیاری 
پیدا کرده، در مقابل این یکجانبه گرایی 
ــد. وی بــا بــیــان اینکه  بــه پــا خــواســتــه انـ
جمهوری  راهبردی  همکاری های  توسعه 
اسلامی با روسیه، چین و دیگر کشورهای 
روابط  ارتقای  موجب  می تواند  تحریمی 
تحریمی  بلوک ضد  گیری یک  و شکل 
شــود، عنوان کــرد: این موضوع می تواند 
سیستم  بــه  بین الملل  نظام  وابستگی 
در  و  را کاهش دهد  داری غرب  سرمایه 
بلند مدت موجب ارتقای نظام چندجانبه 

گرایی در جهان خواهد شد.

نگاه به شرق از عرصه شعار به عمل »
تبدیل شود

دیــگــر عــضــو کمیسیون امــنــیــت مــلــی و 
سیاست خارجی مجلس هم با بیان اینکه 
جمهوری اسلامی از ابتدای پیروزی انقلاب 
تا به امروز راهبرد خود در حوزه بین الملل را 
اعلام کرده، گفت: تهران در عین ایستادگی 
روی مبانی بر حق اعتقادی خود و مقابله با 
کانون های سلطه جهان و با محور قرار دادن 
شعار استقلال و آزادی راه تعامل با همه 
کشورها را باز گذاشته است. ابراهیم عزیزی 
ضمن تأکید بر اینکه عهدشکنی غرب در 
موضوع برجام نشان داد که نمی توانیم همه 
تخم مرغ های سیاست خارجی خود را در 
یک سبد بچینیم ادامه داد: امروز واقعیت 
قــدرت گرفتن دنیای شــرق بر هیچ کسی 
پوشیده نیست، بر این اساس ما هم نمی 

توانیم این مسئله را نادیده بگیریم. 
نماینده مردم شیراز در مجلس با بیان اینکه 
نوع نگاه دولت در رابطه با روسیه و چین 
به ویژه بعد امضای برجام موجب دلسردی 
تیم  کــرد:  ما شــد، تصریح  شرکای شرقی 
دیپلماسی ما در کنار مجلس برای یک بار 
هم که شده باید ضمن باور کردن ضرورت 
توسعه همکاری با مسکو و پکن این مسئله 
را از گفتمان و شعار خارج کرده و نگاه به 

شرق را در عمل به جد پیگیری کنند.

خبرخبر
i n f o @ q u d s o n l i n e . i r

خبـر

کوتاه از انتخابات 

گزارش

یادداشت روز
 حسن نوروزی 
نایب رئیس کمیسیون قضایی مجلس 
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کوتاه از سیاست 

در بیستمین سالگرد امضای معاهده روابط متقابل، کارشناسان از ضرورت ارتقای همکاری ها با روسیه گفتند

تهران - مسکو؛ ضرورت تسری تجربه مثبت سیاسی به عرصه اقتصادی



w w w . q u d s o n l i n e . i r 3روزنامـه صبـح ایـراناقتصاداقتصاد

سود ۱۸هزار تومانی دلالان از خرید و فروش یک کیلو پرتقال!  رحمت الله نوروزی، عضو کمیسیون کشاورزی، در گفت وگو با خانه ملت با اشاره به اینکه از ماه های گذشته به وزیران جهاد کشاورزی 
و صمت در خصوص افزایش قیمت میوه در بازار شب عید هشدار داده بودیم، گفت: دلالان و واسطه ها پرتقال را در فصل برداشت از باغداران با قیمت هر کیلوگرم حدود 2هزار تومان خریداری کرده اند و 

در حال حاضر با قیمت 20هزار تومان در بازار توزیع می کنند. دولت باید نظارت دقیق تری بر خرید محصول از کشاورزان و توزیع آن در بازار داشته باشد.

i n f o @ q u d s o n l i n e . i r منظور از حباب سکه و طلا چیست؟
زهرا رنگ آمیز: برای سرمایه گذاری معمولاً چند بازار موازی وجود دارد که 
افراد برای کسب سود سرمایه های خود را به این بازارها تزریق می کنند. یکی 
از این بازارهای سرمایه گذاری، بازار طلا یا سکه بوده که در سال های اخیر از 
بازارهای پررونق بوده است. گاهی اوقات از فعالان بازار و رسانه ها این عنوان را 
می شنویم که قیمت طلا یا سکه حباب دارد. در این مطلب اصطلاح حباب 

طلا و سکه را برای شما تبیین می کنیم. 
حباب طلا و سکه در اصطلاح به اختلاف قیمت طلا و سکه ای که در بازار 
معامله می شود با ارزش واقعی آن، گفته می شود. جالب است بدانید حباب 
طلا شامل دو حالت حباب مثبت و حباب منفی است. عوامل متعددی 
در ایجاد حباب مثبت و منفی تأثیرگذار هستند که در ادامه به توضیح 
این عامل ها خواهیم پرداخت. به طور کلی و به زبان ساده می توان گفت 
تقاضای زیاد و کمیاب شدن یک محصول در بازار موجب حباب مثبت 
و افزایش قیمت آن در بازار خواهد شد و فراوانی و تولید بیش از تقاضای 
یک محصول در بــازار  سبب کم شدن قیمت آن و حباب منفی در آن 

خواهد شد. 
فرض کنید برای خرید طلا به بازار طلافروشان مراجعه کرده اید، قیمت هر 
مثقال طلا در تابلوهای نصب  شده روی دیوار را ببینید که هر لحظه ممکن 
است در حال تغییر باشد. اگر قیمت هر مثقالی که طلافروش اعلام می کند 
از قیمت مثقال جهانی کمتر باشد، قیمت طلا دارای حباب منفی است که 
این حالت بسیار نادر است. این حالت به این معنی است که ارزش طلا در 
ایران نسبت به نقاط دیگر در جهان از ارزش کمتری برخوردار است و این 

ظرفیت را دارد که در آینده دچار افزایش قیمت شود.
در نقطه مقابل اگر قیمت اعلام  شده هر مثقال طلا از جانب طلافروش 
بیشتر از قیمت مثقال جهانی باشد، حباب قیمتی مثبت به وجود آمده 
است و این احتمال وجود دارد که در روزهــای آینده قیمت طلا در ایران 
کاسته شده تا به ارزش واقعی خود نزدیک شود. با توجه به توضیحات 
ارائه  شده در این بخش به این اصل خواهیم رسید که هر مقدار حباب 
مثبت طلا کمتر و به صفر نزدیک شود، فرایند سرمایه گذاری در بازار طلا و 
سکه بهتر خواهد شد. اگر در بازار طلا و سکه سرمایه گذاری کرده باشید یا 
اخبار مربوط به آن را دنبال کنید متوجه خواهید شد حباب قیمتی در سکه 
نسبت به شمش طلا بیشتر خواهد بود و این امر به این دلیل است که 
سکه مسکوک است و در سال به  اندازه مشخص و تعریف شده ای تحت 
نظارت بانک مرکزی ضرب می شود. بنابراین با توجه به این توضیحات بعضاً 
در بازار کمیاب می شود و همین امر سرمایه گذاری در بازار سکه را برای مردم 
جذاب می کند. حباب به وجود آمده در سکه هم مانند توضیحات قبلی 
از حباب طلا پیروی می کند که در نهایت این فرایند در اثر میزان عرضه و 

تقاضا و هیجان ها به وجود می آید. 

استفاده از سامانه جامع 
تجارت برای تنظیم بازار

صنعت،  وزیـــر  علیرضا  رزم حــســیــنــی، 
معدن و تجارت، با اشاره به افزایش توزیع 
روغن در بازار تا پایان ماه مبارک رمضان، 
گفت: استفاده از سامانه جامع تجارت 
در شبکه توزیع مرغ برای تنظیم بازار 
مؤثر است. وی با اشاره به اینکه  حدود 
۴۰هزار تن میوه برای ایام عید خریداری 
شده است، افزود: توزیع روغن در دو ماه 
گذشته ۲۵درصــد افزایش یافته است. 

اختصاص ۱۵۰میلیارد 
تومان برای نوسازی 
تاکسی های فرسوده

ســازمــان  رئــیــس  نوبخت،  محمدباقر 
برنامه و بودجه، با اشاره به اختصاص 
۱۵۰میلیارد تومان برای نوسازی ۱۰هزار 
تاکسی  فرسوده، گفت: علاوه بر آن در 
۱۰۳میلیارد  اتوبوس ها  نوسازی  بخش 
که  شــــده  داده  اخـــتـــصـــاص  تـــومـــان 
پیشرفت طرح  تناسب  به  آن  اقساط 

اختصاص می یابد.
 

تسهیلات برای خرید 
فرش دستباف

ــران  ــع، رئــیــس مــرکــز ملی فــرش ای رافـ
ــروش اقــســاطــی فــرش  ــ ــرد: ف ــ ــلام ک اعــ
دستباف از سال ۱۴۰۰ شروع خواهد 
با حمایت  ایرانی  خــانــواده  هر  و  شد 
حداکثر  با  امید  کارآفرینی  صندوق 
تومان تسهیلات  دریافت ۵۰ میلیون 
مــی تــوانــد فــرش دســتــبــاف خــریــداری 
کند. وی افزود: اگر هر خانواده ایرانی 
یــک فـــرش خـــریـــداری کــنــد بــیــش از 
کشور  در  جدید  اشتغال  یک میلیون 

ایجاد می شود.

خبر خوب

مدرسه اقتصاد

 یکشنبه 24 اسفند ۱399 30 رجب ۱442 ۱4 مارس 202۱  سال سی و چهارم  شماره 94۸۸ 

 فرزانه غلامی  ابراهیم رزاقی، استاد بازنشسته دانشگاه 
بــا قــدس آنــلایــن و در واکــنــش به  تــهــران، در گفت وگو 
استدلال رئیس کل بانک مرکزی مبنی بر اینکه »رشد 
فرقی  و  اســت  ساختاری  دلیل مشکلات  به  نقدینگی 
پولی اســت«، گفت:  نمی کند چه کسی سیاست گذار 
بهتر است آقای همتی دست از بازی با اعداد بردارد. چرا 
ایشان آمار ۲۰ساله را مبنا قرار داده و به آمار هشت ساله 

دولت آقای روحانی اشاره نکرده اســت؟!  ایشان خوب 
است به این هم اشاره کنند که نیمی  از نقدینگی تاریخ 
اقتصاد ایران در سه سال اخیر خلق شده و در دولت آقای 

روحانی شاهد رشد وحشتناک نقدینگی بوده ایم.

بانکها؛منشأتمامسوداگریها»
افسارگسیختگی  دلایـــل  تحلیل  در  اقــتــصــاددان  ــن  ای

از اصول  نقدینگی در سال های اخیر اظهار کرد: یکی 
اغلب  در  اســـت.  مالیات  اخــذ  اقــتــصــاد،  بــه  نظم دهی 
کشورها مالیات، سهم بالایی در درآمدهای دولت دارد 
که این مالیات هم عمدتاً از ثروت، مصرف و فعالیت های 
غیرتولیدی اخذ می شود؛ چرا که این بخش ها سودهای 
بی دردسر برای صاحبانشان خلق می کنند. در ایران اما 
سهم کل مالیات در درآمد دولت حدود ۲۳درصد است.

ابراهیمرزاقی،اقتصادداندرگفتوگوباقدسآنلاین:

آقای همتی از بازی با اعداد دست بردارد!

قیمت هر کیلوگرم شیرینی

یزدی
38هزارتومان

پاپیونی
50هزارتومان

گلمحمدی
50هزارتومان

نانخامهای
45هزارتومان

زبان
50هزارتومان

رولت
57هزارتومان

مکزیکیشطرنجی

57هزارتومان

 میناافرازه  براساس مصوبه مجلس قرار است 
۳۶۰هزارمیلیارد تومان از کل تسهیلات پرداختی 
تسهیلات  قالب  در  آینده  در سال  بانکی  نظام 
مسکن  بخش  به  ساخت  تومانی  ۳۰۰میلیون 
تصمیم،  این  از  مجلس  هدف  یابد.  اختصاص 
زمــیــنــه ســازی بـــرای ســاخــت ۱.۲مــیــلــیــون واحــد 
بدین وسیله  تــا  اســت   ۱۴۰۰ ســال  در  مسکونی 
عرضه و تقاضای مسکن متعادل شده و شاهد 
مردم  به  ناحیه  ایــن  از  معیشتی  فشار  کاهش 

باشیم.
عمران  کمیسیون  نایب رئیس  علیپور،  کــمــال 
اقدام های  با قدس دربــاره  مجلس، در گفت وگو 
مجلس در زمینه تولید و عرضه مسکن گفت: 
تصویب طرح مالیات بر خانه های خالی موجب 
سکون و تراز مناسبی خواهد شد تا قیمت های 
املاک بالاتر نرود و بتوان حداقل نوعی ایستایی 
ایجاد کرد. علاوه بر آن، طرح ملی مسکن هم که 
کلیاتش پیش از لایحه بودجه بررسی و تصویب 
شد، جزئیات آن احتمالاً در فروردین  ماه ۱۴۰۰ 
مورد بررسی قرار بگیرد. همچنین برای اینکه طرح 
ملی مسکن واقعی تر باشد، در تبصره ۱8 طرح 
نیز منابع مالی قابل توجهی به مسکن روستایی 
این  کنار  در  اســت.  اختصاص  یافته  شهرها  و 
موارد، حکم هایی هم آورده شده تا وزارتخانه ها 
زمین هایی را که استفاده نمی کنند به وزارت راه 
و شهرسازی واگــذار کنند. به نظر می رسد اجرا 

و پیگیری تمامی این اقدام ها دست به دست هم 
سال  در  را  مسکن  قیمت  بتوان  تا  داد  خواهد 
آینده کنترل کرد؛ بنابراین قیمت مسکن در سال 

۱۴۰۰ پایین خواهد آمد.
بسیار  نمره  زمینه مسکن  در  دولــت  متأسفانه 
پایینی می گیرد، البته از زمانی که آقای اسلامی 
به عنوان وزیر راه روی کار آمده، اقدام های سازنده 
همراه با برنامه ریزی  مناسبی برای بخش مسکن 
آغاز شده و واگذاری ۴۰۰هزار واحد نیز در حال 
انجام است. وزارت راه، مجموعه شهرهای جدید، 
و  راه  کــل  اداره  نیز  و  مسکن  و  زمین  ســازمــان 
شهرسازی استان ها باید کنترل و نظارت بیشتری 
داشته باشند و از جولان دلالان در بازار مسکن 

جلوگیری کنند.
گفت:  مجلس  عــمــران  کمیسیون  نایب رئیس 
تسهیلات  اعطای  و  اقدام های حمایتی مجلس 
از یکسو موجب عرضه بیشتر مسکن می شود 
و  تقاضاکنندگان  مــیــزان  ــر  ب دیــگــر  ســـوی  از  و 
در  آن می افزاید که همین دو مقوله  خــریــداران 
کنار یکدیگر موجب پایین آمدن قیمت مسکن 
خواهد شد. البته نهادهای نظارتی مانند سازمان 
حتی  و  نــاظــر  ســازمــان هــای  تعزیرات حکومتی، 
اتحادیه ها باید اقدام های کنترلی خود را افزایش 
اجازه  و دلال بــازی  رفتارهای سوداگرانه  تا  دهند 
این حوزه به  نیابند و فعالیت های  بروز و ظهور 

روال عادی خود برگردد.

قدستصمیمجدیدمجلسبرایوامساختخانهرابررسیمیکند

چشماندازتولیدمسکندر1400

اقتصاد در شبکه های اجتماعی

برنامهنویسیتوسعهبراساسآرزوها!
سیدمحمدهادی سبحانیان، استاد دانشگاه، با اشاره 
پایان برنامه ششم توسعه و آغاز نگارش برنامه هفتم  به 
نوشت: درصد بسیار پايین تحقق اهداف برنامه های 
پنج ساله توسعه کشور کــه بــه تــکــرار ایــن اهـــداف در 
برنامه های بعدی منجر شده، حاکی از عدم توفیق الگوی 
فعلی برنامه نویسی)درج همه آمال و آرزوها بدون توجه 
به محدودیت ها( و ضرورت حرکت به سمت برنامه ریزی 

هسته های کلیدی و پیشران اقتصاد است. 

اینجان���ب  تحصی���ات  پای���ان  موق���ت  گواهینام���ه 
عبدالباس���ط اس���تادی فرزن���د نب���ی بخش به ش���ماره 
ملی 3580554549 رش���ته مهندسی اجرایی عمران 
مقطع کارشناس���ی ناپیوسته از دانشگاه آزاد اسامی 
واحد ایرانشهر مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط 

می باشد ,ع
99
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90
9

دی
قو

مف
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شناس���نامه)برگ س���بز(و کارت پ���اک ن���وع س���واری 
تیب���ا2 سیس���تم4+1رنگ س���فید  تی���پ  ب���ک  ه���اچ 
ش���ماره   M15/9068092 موت���ور  مدل1399ش���ماره 
پ���اک  ش���ماره   NAS821100L1288946 شاس���ی 
864ط53 ایران64 بنام احمد اکرمی ابرقوئی مفقود 

گردیده وازدرجه اعتبار ساقط می باشد ,ع
99
12
90
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دانش�گاه ولایت ایرانش�هر در نظر دارد مناقصه عمومی همزمان ب��ا ارزیابی کیف��ی ارائه خدمات 
عمومی ،نظافتی و پیشخدمتی در اماکن فعال دانشگاه به شماره فراخوان 2099060025000019 و امور 
خدم��ات عموم��ی ، نظافتی،حفظ و نگهداری فضای س��بز مکانهای رو باز دانش��گاه به ش��ماره فراخوان 
2099060025000020 را از طری��ق س��امانه ت��دارکات الکترونیک��ی دول��ت برگزار نمای��د کلیه مراحل 
برگزاری مناقصه از دریافت اس��ناد تا ارائه پیش��نهاد قیمت مناقصه گران و بازگش��ایی پاکات ها از 
طریق درگاه س��امانه مناقصه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به ادرس www.setadiran.ir انجام 
خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 
و در یافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند . تاریخ انتشار مناقصه 

درسامانه تاریخ 99/12/21 می باشد 
1-ش��رح مختصر موضوع مناقصات :1-ارائه خدمات عمومی ، نظافتی و پیشخدمتی در اماکن فعال دانشگاه 

2-امور خدمات نظافتی و حفظ و نگهداری فضای  سبز مکان های رو باز دانشگاه ولایت ایرانشهر .
2-مدت و محل انجام کار :14ماه شمسی از تاریخ 1400/1/1لغایت1401/2/31 و محل انجام کار ایرانشهر 

–دانشگاه ولایت کیلومتر 4 بزرگراه شهید مرادی .
3-مهلت زمانی دریافت اس��ناد :از طریق س��امانه تدارکات الکترو نیکی دولت )ستاد ایران ( از مورخ 
99/12/24 لغایت 99/12/26 صرفا از طریق سامانه ستاد ایران امکان خرید و دانلود )دریافت (اسناد 

مناقصه امکان پذیر است .
4-مهلت زمانی تحویل اسناد تکمیل شده به مناقصه گذار :حداکثر تا ساعت 8صبح روز سه شنبه مورخ 

1400/01/10
5- زمان بازگشایی پاکت ها :بترتیب در ساعات 9و10روز سه شنبه مورخ 1400/1/10

اطلاع��ات تماس دس��تگاه مناقصه گ��ذار جهت دریافت اطلاعات بیش��تر در خصوص اس��ناد مناقصه و 
ارائه پاکتهای الف:ادرس:استان سیستان و بلوچستان –ایرانشهر-کیلومتر4بزرگراه شهید مرادی – 

سازمان مرکزی دانشگاه ولایت –دبیر خانه مرکزی 
اطلاعات تماس :054-37212289 

هزینه درج اگهی و کارمزد سامانه ستاد به عهده برنده مناقصه می باشد 
روابط عمومی دانشگاه ولایت ایرانشهر

ش�رکت برق منطقه ای خراس�ان در نظردارد انجام عملیات " اصلاح فونداس�یون خطوط انتقال و فوق توزیع" را از طریق اگهی تجدید مناقصه عمومی توام با ارزیابی کیفی پیمانکاران
برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای به پیمانکار حائز شرایط  ذیل واگذار نماید.

,ع
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روابط عمومی شرکت برق منطقه ای اصفهان

»آگهی مناقصه عمومی باارزیابی فشرده شماره 990/1018 
)شماره 2099001188000070 و 2099001188000071 درسامانه ستاد(

نوع تضمین شرکت در مناقصه : 
ضمانتنام�ه معتب�ر ی�ا فی�ش واری�ز وج�ه نقد به ش�ماره 
ش�با IR330100004101101430230298  ن�زد بان�ک 
مرک�زی مطاب�ق ج�دول ف�وق ب�ه ن�ام ش�رکت ب�رق                                               

منطقه ای اصفهان 
نحوه دریافت وتحویل اسناد:

 کلی�ه مراح�ل برگ�زاری مناقص�ه ازدریاف�ت وتحویل 
اس�ناد تا مبادله ق�رارداد بامراجعه به س�امانه تدارکات 
 www.setadiran.ir الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس
امکان پذی�ر خواهد ب�ود تماس با کارفرم�ا درصورت 
باش�ماره کاری  روزه�ای  اداری  درس�اعات  ل�زوم 

 031 -36270820  
مهلت دریافت اسناد :

 ازساعت 10:00 صبح روزیک شنبه مورخ 1399/12/24 
لغایت ساعت 14:00 روز پنج شنبه مورخ 1400/01/19  
مهلت و مح�ل تحویل پاکات : نس�خه الکترونیکی کلیه 
مدارک ومس�تندات بایس�تی حداکثر تا س�اعت 14:00 
روز دوش�نبه مورخ 1400/01/30 در س�امانه تدارکات 
الکترونیک�ی دولت )س�تاد(بارگذاری ونس�خه فیزیکی 
)پاک�ت الف ( ان نیز درموعد مذکور به آدرس اصفهان 

خیاب�ان چهارباغ بالا دبیرخانه ش�رکت ب�رق منطقه ای 
اصفهان تحویل گردد.

زمان ومحل بازگشایی پاکات مناقصه:
 ساعت 10:00 صبح روز سه شنبه مورخ 1400/01/31 
س�الن کمیس�یون معام�لات س�اختمان معاون�ت مال�ی 

وپشتیبانی شرکت برق منطقه ای اصفهان
شرایط مناقصه :

س�ایر ش�رایط واطلاع�ات مربوط ب�ه مناقصه دراس�ناد 
مناقصه مندرج می باشد

 ب�ه پیش�نهادهایی ک�ه فاق�د تضمی�ن ی�ا امضا مش�روط 
ومخدوش بوده ویاپ�س از انقضاء مدت مقرر درآگهی 

واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد 
ضمنام�ی توانید این آگهی را درس�ایت های اینترنتی 

مشاهده کنید.

www.setadiran.ir 
 www.erec.co.ir
www.tavanir.org.ir
http//iets.mporg.ir

شناسه آگهی 1112419

آگهی مناقصه عمومی شرکت مناقصه گذار : شرکت برق منطقه ای اصفهان

موضوع مناقصهشماره مناقصه
مبلغ تضمین 

شرکت در 
مناقصه )ریال(

شرط ورود

990/1018

گروه یک

نگهداری وتعمیرات پست های انتقال وفوق توزیع 
نیروی برق تحت بهره برداری شرکت برق منطقه ای 

اصفهان درسال 1401-1400)گروه 1- حوزه انتقال 
4,030,000,000نیرو مرکز اصفهان(

داشتن حداقل 
رتبه 5 نیرو 
ازسازمان 

مدیریت و           
برنامه ریزی 

کشور گروه دو

توزیع  انتقال وفوق  وتعمیرات پست های  نگهداری 
نیروی برق تحت بهره برداری شرکت برق منطقه ای 
اصفهان درسال 1401-1400)گروه 2- حوزه انتقال نیرو 
شمال اصفهان، غرب اصفهان وچهارمحال وبختیاری(

6,489,000,000

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده 
نوبت اول شرکت تعاونی مسکن مهر 179

)تاریخ انتشار: 1399/12/24(
تا  میشود  دعوت  محترم  اعضائ  کلیه  از  بدینوسیله 
در جلسه مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول شرکت 
روز  صبح   9 ساعت  در  که   179 مهر  مسکن  تعاونی 
تعاونی  دفتر  محل  در   1400/01/08 مورخ  یکشنبه 
واقع در بلوار جلال آل احمد، جلال آل احمد 35 پلاک 
134 تشکیل میشود حضور بهم رسانند. طبق ماده 19 
آئین نامه اجرائی مجامع عمومی در صورتی که حضور 
عضوی در مجمع عمومی به عللی میسر نباشد میتواند 
به عضو دیگری  به موجب وکالتنامه  را  حق رأی خود 
واگذار نماید که تعداد آرای وکالتی هر عضو حداکثر 
سه رأی و هر شخص غیر عضو تنها یک رأی خواهد بود. 

دستور جلسه :
1- تمدید مدت فعالیت تعاونی

هیئت مدیره شرکت تعاونی مسکن مهر 179

/ع
99
12
90
1

,ع
99
12
94
1

شرکت کارخانجات بنای سبک قدس رضوی به استناد مصوبه کمیته معاملات 
م��ورخ 99/12/18 در نظ��ر دارد ح��دود 350 ت��ا500 تن ان��واع ورق آهن در 

سایزهای مختلف را از شرکت های واجد شرایط خریداری نماید .
 ل��ذا متقاضیان محت��رم می توانند برای دریافت اس��ناد مناقص��ه از تاریخ 
انتش��ار آگهی تا آخر وقت اداری روز دوش��نبه مورخ 99/12/25 به نش��انی 
تهران خیابان ولیعصر روبروی پارک ساعی جنب  فروشگاه نی نی سالن پلاک 

2296 طبقه دوم مراجعه نمایند . 
- محل اخذ اسناد مناقصه آدرس فوق می باشد 

- برگذاری مناقصه روز س��ه ش��نبه مورخ99/12/26 س��اعت 9 صبح برگزار 
میگردد.

- هزینه شرکت در مناقصه مبلغ 1.000.000 ریال می باشد و شرکت کنندگان 
باید پس از واریز مبلغ به ش��ماره حس��اب 1198252475 بانک ملت ش��عبه 

ساعی فیش آن را به همراه مدارک مناقصه به شرکت تحویل نمایند. 
بدیهی است شرکت در مناقصه به منزله قبول شرایط و آیین نامه شرکت و 

اختیار تایید یا رد توسط هیئت مدیره خواهد بود . 

آگهی مناقصه
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برتر  محصول  نوآوری   چهارمین جشنواره 
حوزه  در  عالی  مقامات  حضور  با  ایرانی 
اساتید  کشور،  نوآوری  و  فناوری  پژوهش، 
های  شرکت  و  شریف  صنعتی  دانشگاه 
برگزیده ی این جشنواره، ۱۲ و ۱۳ اسفندماه 
۱۳۹۹ در دانشگاه صنعتی شریف برگزار شد.

این  در  عمومی،  روابط  خبرنگار  گزارش  به 
جشنواره که بر اساس ارزیابی محصولات برتر 
کشور در حوزه های مختلف صنعت انجام 
شد، مبنای انتخاب، میزان اثربخشی و تاثیر 

نوآوری  مدیریت  مدل  از  تبعیت  و  اختراع 
دانشگاه صنعتی شریف )مدل کوپر یا استیج 
گیت( در نظر گرفته شد. پس از ارزیابی دقیق 
توسط هیات ممیزان دانشگاه صنعتی شریف، 
های  گاز  آوری  جمع  دستگاه  خوشبختانه 
مبرد شرکت فولاد خوزستان که بر اساس 
نظام نوآوری در سازمان ارائه شده بود، موفق 
به دریافت تندیس زرین این جشنواره گردید.

مدیر  دادرس  ابراهیم  جشنواره،  این  در 
تحقیقات، فناوری و بهینه سازی به نمایندگی 

لوح  و  تندیس  فولاد خوزستان،  از شرکت 
یادبود را دریافت نمود.

همکاران  است،  حاکی  ما  خبرنگار  گزارش 
و  شفیعی  آقایان  تبرید،  و  تهویه  واحد 
این  سازندگان  عنوان  به  که  نیز  موسوی 
مورد  داشتند،  حضور  همایش  در  دستگاه 
تشویق حاضرین قرار گرفتند.  در حاشیه این 
ابراهیم دادرس مدیر تحقیقات،  جشنواره، 
فناوری و بهینه سازی در جلسه رسانه ای 
فولاد  شرکت  های  برنامه  و  نموده  شرکت 

خلاقیت،  توسعه  راستای  در  را  خوزستان 
نوآوری و فناوری ارائه نمود.

وی همچنین ابراز امیدواری کرد که در سال 
آینده با حمایت مدیریت ارشد سازمان، گام های 
 موثر و اجرایی جهت ارائه چند تکنولوژی 
جدید در حوزه صنعت فولاد خواهند برداشت. 
دادرس در پایان از متخصصین دفتر فناوری 
و  فناوری  مجموعه  و  جمهوری  ریاست 
برای  شریف  صنعتی  دانشگاه  پژوهش 
برگزاری این جشنواره، تقدیر و تشکر کرد.

جشنواره نوآوری 
محصول برتر ایرانی

 برگزار شد

فولاد  شهدای  نام  و  یاد  به  نهال  کاشت ۵۷  و  درختکاری  روز  آیین 
خوزستان با حضور علی قلعه نوی مدیرعامل و جمعی از معاونان و 
مدیران این شرکت، ۱۶ اسفندماه ۱۳۹۹ در محل یادمان شهدای گمنام 

برگزار شد.
به گزارش خبرنگار روابط عمومی، روز درختکاری مناسبتی است که به 
یادمان می آورد، هر یک در داشتن زمینی سبزتر سهمی داریم. باور داریم 
که هر نهال تازه در هر گوشه ای از این کره خاکی می تواند امیدی برای 

دنیایی زیباتر باشد. 
اهمیت پوشش  یادآور  بهار است و هم  روز درختکاری، هم مژده ی 
گیاهی در کشور؛ در واقع اصل این است که در فرهنگ عمومی کشور، 
مسئله ی درخت، گیاه و پوشش گیاهی، جنگل و مرتع، جایگاه واقعی 

خودش را پیدا کند.
شرکت فولاد خوزستان با حضور علی قلعه نوی مدیرعامل و جمعی 
از معاونان و مدیران اقدام به کاشت ۵۷ اصله نهال در محل یادمان 
شهدای گمنام  نمود. این مراسم به منظور ارج نهادن به مقام شامخ 

شهدا و گرامی داشت روز درختکاری انجام شد. 
همچنین شرکت فولاد خوزستان با در نظر داشتن تاکید رهبر معظم 
انقلاب به منظور جلوگیری از حرکت ریزگردها، ترویج فرهنگ  درختکاری 
و در راستای ایفای مسئولیت های اجتماعی تا کنون اقدام به ایجاد و 
گسترش فضای سبز در وسعتی به مساحت ۵۰۰ هکتار در محوطه 
داخلی شرکت، منازل سازمانی و جاده های دسترسی شرکت نموده 

است. 

کاشت ۵۷ اصله نهال 
به نام شهدای فولاد خوزستان

همایش تعالی سازمانی با حضور معاون وزیر صمت، رییس سازمان 
مدیریت صنعتی و جمعی از مسئولان روز سه شنبه ۵ اسفندماه ۹۹ در 

محل سازمان مدیریت صنعتی تهران برگزار شد.
در همایش یاد شده تقدیرنامه دو ستاره تعالی سازمانی به محمدرضا پاکباز 
مدیرعامل شرکت مهندسین مشاور پیشگامان فولاد جنوب اعطا شد.

محمدرضا پاکباز مدیرعامل شرکت مهندسین مشاور پیشگامان فولاد 
نتایج  اظهار داشت:  روابط عمومی  با خبرنگار  جنوب در گفت و گو 
بررسی های انجام شده در کمیته داوری بر اساس سایت ویزیت های 
صورت گرفته، تصمیم  گیری شد. همچنین مدت تدوین اظهارنامه و 
انجام خود ارزیابی و سایت ویزیت ارزیابان تعالی سازمانی در یک دوره 

شش ماهه صورت گرفته است. 

وی افزود: تمامی جلسات و برنامه های اجرا شده مبتنی بر مصوبات 
کمیته عالی کرونا، به صورت کاملًا مجازی و بدون هیچ گونه مشکلی 

برگزار شده است.
مدیرعامل شرکت مهندسین مشاور پیشگامان فولاد جنوب با تبریک به 
تمامی کارکنان شاغل در این شرکت بابت دریافت تقدیرنامه دوستاره 
تعالی سازمانی، از تمامی دست اندرکاران بابت تلاش های بی  وقفه، 
تشکر و قدردانی نموده و خاطرنشان کرد: موضوع تعالی مسیر مستمر 
و همیشگی بوده و باید برنامه ها و پروژه های تعیین شده با همت 
تمامی مدیران، سرپرستان و کارشناسان محترم پیگیری و تکمیل شود 
تا ان شاءالله در سال های آتی مسیر پیشرفت و تعالی شرکت هموار 

شود.

شرکت پیشگامان موفق به دریافت 
تقدیرنامه ی دو ستاره تعالی سازمانی شد

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل راه آهن 
جمهوری اسلامی ایران از غرفه شرکت چند وجهی 
و  حمل  المللی  بین  نمایشگاه  در  لجستیک  فولاد 

نقل ریلی بازدید کرد.
روز  دومین  در  عمومی،  روابط  خبرنگار  گزارش  به 
حمل  بین المللی  نمایشگاه  هشتمین  برگزاری  از 
و  راه  وزیر  معاون  رسولی  سعید  ریلی،  نقل  و 
شهرسازی و  مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی 
بازرگانی                               و  برداری  بهره  معاون  جعفری  ایران، 
راه آهن و نوراله بیرانوند معاون تامین سرمایه و 
نمایشگاهی  غرفه  از  راه آهن  نقل  و  اقتصاد حمل 
کردند. بازدید  لجستیک  فولاد  وجهی  چند  شرکت 

فولاد  وجهی  چند  شرکت  مدیرعامل  قبادی، 

بازدید  به  آمدگویی  خوش   ضمن  لجستیک، 
کنندگان و با اشاره به اهمیت حمل و نقل ریلی که 
مورد تاکید ویژه مسئولان کشوری و استانی است، 
بسیار  های  همکاری  دیرباز  از  کرد:  خاطرنشان 
راه آهن  تنگاتنگی میان شرکت فولاد لجستیک و 

جمهوری اسلامی ایران بوده است.
وی افزود: با در اختیار داشتن ظرفیت ناوگان ریلی 
شرکت فولاد لجستیک و همچنین افزایش ظرفیت 
از سویی  و  ارسال محصول  برای  فولاد  اولیه  مواد 
تبعات حمل و نقل جاده ای، توجه و اهتمام لازم بر 
توسعه و گسترش حمل ونقل ریلی یک اصل مهم 

و ضروری است.
دسترسی  حق  نرخ  افزایش  به  اشاره  با  قبادی 

اظهار  جاری  سال  در  آهن  راه  شرکت  لکوموتیو  و 
هزینه  نرخ  افزایش  کنار  در  موضوع  این  داشت: 
شدن  آور  زیان  باعث  باری،  های  واگن  تعمیرات 
نقل  نرخ حمل و  ریلی خواهد شد و  شرکت های 

ریلی با حمل و نقل جاده ای برابری خواهد کرد.
و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  رسولی  سعید 
مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران در این 
بازدید، اظهار داشت: شرکت راه  آهن با عزم و اراده 
در حمایت از شرکت  هایی ریلی، موضوع افزایش 
نرخ دسترسی و لکوموتیو و همچنین افزایش نرخ 
هزینه تعمیرات واگن های باری را پیگیری خواهد 
ریلی  های  شرکت  در  مشکلات  بروز  باعث  تا  کرد 

نشود.

بازدید معاون وزیر راه و شهرسازی از غرفه
 شرکت چند وجهی فولاد لجستیک

محمدرضا اقتدار مدیر برنامه ریزی و کنترل طرح ها:
 برنامه ریزی و کنترل طرح ها عبارت است از، برنامه ریزی 
و کنترل برنامه های زمانی و بودجه ای سبد طرح و پروژه 
کلان  سطوح  در  سازمان  توسعه  فازهای  )پرتفولیو( 
سایر  و  سازمان  ارکان  با  موثر  تعامل  با  که  عملیاتی  و 
ذینفعان پروژه و بر اساس طرح جامع توسعه سازمان 
صورت می گیرد و همچنین در سطح عملیاتی نیز از طریق 
ایجاد ساختار و نظام مناسب و یکپارچه در سطح سازمان 
صحیح  اجرای  از  دقیق،  پروژه  کنترل  و  برنامه ریزی  با 
طرح ها و پروژه ها در چارچوب برنامه های زمانی، بودجه 
ای و کیفیتی اطمینان حاصل می نماید. از این رو با مدیر 
برنامه ریزی و کنترل طرح های شرکت فولادخوزستان به 

گفتگو نشستیم.

لطفا خودتان را معرفی و برای مخاطبان ما از میزان سوابق 
شغلی  و پست سازمانی خود توضیح مختصری بفرمایید.

اینجانب محمدرضا اقتدار هستم. از سال 1379 با مدرک 
کارشناسی ارشد مهندسی صنایع، خدمت خود را از دفتر 
برنامه ریزی و کنترل نت فولادسازی شروع کردم و پس 
از ۱۷سا ل  تلاش در سطوح و شاخه های مختلف برنامه ریزی 
در معاونت بهره برداری و کسب تجارب و شناخت لازم از 
محدودیت ها و نیازهای واقعی فرآیند تولید، با صلاحدید 
مدیریت عالی سازمان و برای کمک به فرآیند تدوین و 
برنامه ریزی اصولی فاز چهارم توسعه شرکت فولادخوزستان 
و  نیازها  رفع   اولویت  با  و  سایت  شرایط  با  متناسب 
مجموعه  به  تولید،  پایداری  جهت  ظرفیتی  کمبودهای 
معاونت برنامه ریزی و توسعه پیوستم و حدود 3 سال است 
که در جایگاه مدیر برنامه ریزی و کنترل طرح ها مشغول به 

خدمت می باشم.

 لطفا توضیح مختصری درباره عملکرد واحد بفرمایید.
جمع بندی  و  نهایی  مراحل  با  که  سال 1396  اواسط  در 
مطالعات طرح جامع توسعه در بخش های فولادسازی، 
 HWC، Kobe احیا و مواد اولیه به وسیله مشاورین خارجی
Steel، و Outotec  همزمان شده بود، اینجانب با کمک 
چهار تن از نیروهای کارشناس مشاور و با کمک سایر ارکان 
تیم معاونت برنامه ریزی و توسعه توانستیم برنامه کلان فاز 
چهارم توسعه گروه فولاد خوزستان و شبکه پیش نیازی

به  رسیدن  جهت  را  آن  مختلف  پروژه های  و  طرح ها   
ظرفیت شش میلیون تن تولید پایدار در طول زنجیره ارزش 
فولاد از معدن تا نورد با سرمایه گذاری حدود 2 میلیارد 
یورویی و بر اساس طرح جامع فاز چهارم توسعه ظرفیت 
و زیست محیطی تدوین کنیم و با برنامه ریزی مستمر 
عملیاتی سالیانه، پورتفولیو توسعه ای و یا سبد طرح ها 
و پروژه های مربوطه را در قالب طرح های اصلی پایداری 
تولید، بهینه سازی، افزایش ظرفیت، عمومی و پشتیبانی 
)زیست محیطی، ساختمانی و مسئولیت های اجتماعی( و 
پروژه های مربوط به هر طرح را  به لحاظ پیشرفت فیزیکی 
و بودجه ای با کمک مشاورین نظارت کارگاهی و در کنار 
مدیران پروژه، با استفاده از سیستم PMIS مورد پایش قرار 
دهیم. در این سیستم کلیه مستندات، سوابق، برنامه های 
زمانبندی و درس آموخته های تمام پروژه ها از فرآیند آغازین 
تا اختتام پروژه  و در حوزه های دانشی مختلف مدیریت 
پروژه ثبت می گردد و همچنین با بروز آوری درصدهای 
مطابق  پروژه ها،  شده  زمانبندی  فعالیت های  پیشرفت 
گزارشات تایید شده مشاور نظارت کارگاهی و مدیر پروژه، 
آوری  بروز  پروژه ها  واقعی  و  برنامه ای  پیشرفت  گزارش  
می شود و بر اساس آن گزارشات مدیریتی پیشرفت کل 
سبد طرح ها و پروژه ها به صورت دوره ای تهیه و گزارش 

می گردد. از قابلیت های دیگر این سیستم، کنترل مطالبات 
پیمانکاران پروژه و اطمینان از تخصیص مالی  و برقراری 
جریان نقدی پروژه ها، متناسب با پیشرفت آنها می باشد.
تجارب  و  دانش  از  بهره گیری  با  سیستم PMIS که 
موجود در این مجموعه و بر اساس مفاهیم و ساختار 
استاندارد PM_BOK  و تلفیق آن با نرم افزار تخصصی 
با کمک  پروژه سازمانیEPM ، و  و تحت شبکه کنترل 
تیم قوی برنامه نویسی IT ایجاد گردیده است، قابلیت 
و                                                             دارد  را  بازار  در  سیستم های PMIS موجود  با  رقابت 
ان شاء الله با توسعه های آتی و تکمیل زیر ساخت های 
مورد نیاز آن در شرکت های تابعه، قابلیت کنترل همزمان 
فولاد  هولدینگ  سطح  در  پروژه ها  و  طرح ها  کلیه 

خوزستان را خواهد داشت.
 

وجود واحد برنامه ریزی و کنترل طرح ها در شرکت های 
اهمیتی  درجه  چه  از  خوزستان  فولاد  جمله  از  صنعتی 

برخوردار است؟
اقدام در جهت توسعه  برنامه ریزی و  اینکه   به  با توجه 
یک  قابلیت های  و  تکنولوژی ها  محصولات،  ظرفیت ها، 
سازمان به خصوص سازمانی که در کلاس جهانی فعالیت 
می کند، رمز ماندگاری و بقای آن سازمان در گردونه رقابت 
است و همچنین عامل بسیار مهمی در حفظ و توسعه سهم 
سازمان از بازارهای موجود و نیز ورود به بازارهای جدید 
نیز  و  توسعه  برنامه ریزی یک طرح جامع  لذا  می باشد، 
برنامه ریزی عملیاتی یک پورتفولیو توسعه ای متناسب با آن 
و متعاقب آن داشتن یک نظام برنامه ریزی و کنترل پروژه ای 
قوی برای محافظت از سرمایه گذاری های انجام شده در 

سطح سازمان و اطمینان از به ثمر رسیدن به موقع آنها و 
دستیابی به نتایج مورد انتظار پروژه ها، برای هر سازمانی 
و به خصوص سازمان های بزرگی مانند گروه معظم فولاد 
خوزستان که به صورت هولدینگی مدیریت می شوند، بسیار 

ضروری و حیاتی می باشد.

انجام شده  واحد  این  در  دیگری  اقدامات شاخص  چه 
است؟ 

علاوه بر اقداماتی که توضیح داده شد، اقدامات شاخص 
دیگری به این شرح صورت گرفته است:

شده  طی  توسعه ای  مسیر  کردن  مدون  و  آوری  جمع 
شرکت در سه فاز توسعه قبلی که مسیر خود را از سال 
75 آغاز کرده بود و ظرفیت اولیه شرکت که برای تولید 1.5 
میلیون تن شمش در سال طراحی شده بود را تا انتهای 
سال 95 یعنی بعد از 20 سال، با یک سرمایه گذاری حدود 
650 میلیون یورویی، به ظرفیت 3.7 میلیون تن رسانده 
بود. این افزایش ظرفیت حدود 2.5 برابری  نتیجه اهتمام 
مدیریت عالی این شرکت به امر توسعه از بدو شکل گیری 
در ادوار مختلف بوده و همچنین نتیجه زحمات و تلاش 
همکاران قبلی و کنونی ما در معاونت برنامه ریزی و توسعه 
و نیز همکاری ها و همسویی های ایجاد شده در سطح 
معاونت های مختلف شرکت و بخصوص همکاران ما در 
معاونت بهره برداری می باشد که حقیقتا همکاری تنگاتنگ 
آنها با تیم پروژه، اجرای پروژهها در کنار نگهداشت تولید را 

همواره ممکن ساخته است.

گراف روند توسعه شرکت فولاد خوزستان طی دوره های 
گذشته و آتی به شرح زیر می باشد:

استاندارد مدیریت  و جاری سازی  تدوین  در  ·  مشارکت 
طرح و پروژه شرکت فولاد خوزستان که هم راستا فرآیندهای 
استاندارد )PM_BOK ویرایش  در  شده  اشاره  اصلی 
موفق  پروژه های  مختلف  تجارب  اساس  بر  و   )2017-6
کلیه  لحاظ  با  و  بین المللی  در سطح  و شکست خورده 
فرآیندها و عوامل موفقیت آنها در قالب ۵ گروه فرآیندی 
که مشتمل بر ۴۹ فرآیند و 10 حوزه دانشی است تهیه و 
توسعه داده شده است، تهیه گردیده و البته با توجه به 
اینکه عمده پروژه های تعریف شده در سطح شرکت فولاد 
خوزستان Green Field نیستند و لزوماً در کنار تولید و با 
سطحی  زیر  معارضین  و  مکانی  محدودیت های  لحاظ 

و رو سطحی مختلف انجام می شوند و لذا در حوزه های 
دانشی ذینفعان و ارتباطات پروژه در استاندارد مدیریت 
خوزستان KSP:10.02 تمرکز  فولاد  شرکت  پروژه  و  طرح 
ویژه ای صورت گرفته است و متعاقب آن فرم ها و روال های 
داخلی مورد نیاز آنها جهت جاری سازی موثر این بخش از 

استاندارد، توسعه داده شده اند.
· تدوین و جاری سازی استاندارد در زمینه نحوه مستندسازی 
نقشه ها و مدارک مهندسی و سایر مستندات پروژه از قبیل 
 Final دستورالعمل های بهره برداری و نت آن در قالب ارائه
پروژه  قطعی  تحویل  و  شدن  بسته  جهت  Book پروژه 

) 11.02:KSPاستاندارد(
·  تدوین استاندارد نظام برنامه ریزی و کنترل طرح و پروژه 

) 12.02:KSPاستاندارد(
·  تهیه و توسعه انواع گزارشات مدیریتی و دوره ای جهت 

ذینفعان مختلف پروژه

شرایط تحریم و کرونا چه فشاری را بر واحد برنامه ریزی و 
کنترل طرح ها تحمیل نموده است؟

شرایط تحریم های ظالمانه و پاندمی کرونا عوامل تاثیرگذاری 
هستند که شرایط کلیه کسب و کارها را با مشکل مواجه 
کرده اند، ولی هیچ کدام از این عوامل نتوانسته است در 
مقابل اراده فولاد مردان شرکت فولاد خوزستان خللی وارد 
کند و در تمام زمینه ها به لطف خدا مسیر پیشرفت در این 
شرکت با جدیت و با تدابیر لازم دنبال شده است، در زمینه 
پروژه ها نیز همین دیدگاه حاکم است و یکی از بارزترین 
کار  پیشرفت  و  اجرایی شدن  دیدگاه،  این  خروجی های 
بزرگترین پروژه مگامدول آهن اسفنجی )زمزم 3( در ایران 
است که با جذب منابع فاینانس خارجی در سخت ترین 
شرایط تحریم های ظالمانه صورت گرفته است و نیز فعال 
در سطح  دیگر  کوچک  و  بزرگ  از ۵۷ پروژه  بیش  بودن 
شرکت و نیز اتمام حدود ۵۹ پروژه در طول سال های اخیر 

بوده است.
مدیر برنامه ریزی و کنترل طرح ها در انتهای این مصاحبه 
از مدیرعامل، معاونین، مدیران و سایر همکاران خود که 
این مجموعه را در انجام صحیح وظایف خود، راهنمایی 
و یاری نموده اند و همچنین از واحد روابط عمومی که 
و  خوزستان  فولاد  شرکت  در  باکارکنان  ارتباط  فرصت 
مخاطبین رسانه ای خود را برای این واحد فراهم نموده 

تشکر و قدردانی نمودند.

برنامه ریزی و اقدام، رمز ماندگاری 

و توسعه هر سازمان است
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در اختتامیه جشنواره فجر گفتید که س 
یکی از دلایل ساخت »یدو« ادای دین به 
فیلم های کانونی بود، چرا  توجه به فیلم های 

کانونی برایتان اهمیت داشت؟
فیلم های موسوم به فیلم های کانونی سهم 
مهمی از سینمای نوین پس از انقلاب را 
از  بسیاری  می دهند.  اختصاص  خــود  به 
سینماگران موفق ما کار خود را در سینما از 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان آغاز 
کرده اند. همان طور که در آن جا هم گفتم 
به نظر من این فیلم ها بخشی از هویت ملی 
سینمای ما را رقم زده اند. اشاره من بیشتر از 
آن رو بود که به خودم و هم نسلانم یادآوری 
کنم که امروز ما روی شانه های این فیلم ها 
بــدون چنین پشتوانه  ایــم. قطعاً  ایستاده 
فرهنگی ارزشمندی ما نمی توانستیم عاشق 
سینما شویم. شک نکنید که اگر علاقه و 
گرایشی به مفاهیم اخلاقی و انسانی در آثار 
بنده و امثال بنده وجود دارد، به دلیل تعلق 
خاطرمان به فیلم های آقای کیارستمی بزرگ، 
آقای تقوایی بزرگ، آقای بیضایی بزرگ، آقای 
نادری بزرگ و دیگر بزرگان سینمای کانون 
است. هیچ وقت روزی را فراموش نمی کنم 
که سال ۶۵ در سالن موزه هنرهای معاصر 
در خلال جشنواره فیلم کوتاه تهران برای 
نخستین بار فیلم »خانه دوست کجاست« 
را روی پــرده دیـــدم. مــن کــه آن موقع یک 
فیلمساز آماتور ۱۷ ساله بودم و فقط دو یا 
سه فیلم سوپر هشت ساخته بــودم پس 
از پایان فیلم گیج و منگ بــودم. احساس 
می کردم پای موعظه پیامبری نشسته ام. 
برای من آن جاده زیگزاگی که روی آن تپه 
معروف بود، فقط یک جاده خاکی خوشگل 
نبود، بلکه یک راه بود، راهی که مرا امروز به 
جایی که هستم رسانده است. اگر نقصی 
در کار بنده هست شاید به این دلیل است 
که آدرس آقای کیارستمی را درست متوجه 
ایــن سال های  تــلاش  ام وگرنه تمام  نشده 
من این بوده که روزی بتوانم خانه دوست 
گمشده خودم را در آن سوی تپه خاکی بیابم.

فیلم نامه »یدو« برایتان چه جذابیت هایی س 
داشــت که شما را مجاب به ساخت این 
فیلم کرد؟ با توجه به اینکه شما زاده اهواز 
هستید، آیا قصه یدو، قصه ای آشنا برایتان 

بود؟
بله بخشی از دلیل ساخته شدن این فیلم 
شاید به خاطرات دوران کودکی و نوجوانی 
خودم بازگردد، ولی بهانه اصلی آن خواندن 
قصه کوتاه »زخم شیر« نوشته آقای صمد 
طاهری بود. البته آن قصه ساختار و پایان 
دیگری داشت، اما جهان آن داستان برای 
من که روزهای ابتدایی جنگ را در اهواز دیده 
بودم، آشنا بود. از طرفی در فیلم های دفاع 
مقدسی ما کمتر فرصت پرداختن به زندگی 
در سایه جنگ پیش می آید و این داستان 
و خــاطــرات نــوجــوانــی خـــودم و همین طور 
شناختی که از زندگی و سرگذشت چند تن 
از شهدای نوجوان آبادانی داشتم دست به 
دست هم داد تا فیلم نامه »یدو« را به کمک 

همسرم »مهین عباس زاده« بنویسیم.

اما س  فیلم شما روایـــت مقاومت اســت، 
روایتی متفاوت که از  نگاه یک زن )مادر( 
و کودکان است، چرا این نگاه را در روایت 

مقاومت داشتید؟
در طــول جنگ نــه تنها در آبـــادان کــه در 

ایــران  مرکزی  و  مــرزی  ازشهرهای  بسیاری 
سهم عمده مقاومت به عهده زنان و کودکان 
و نوجوانان بوده است. در شهرهایی مثل 
آبادان آن تعداد از سکنه و اهالی شهر که 
به هر دلیل نخواستند و یا نتوانستند شهر را 
ترک کنند، هر روز در معرض خطر مواجهه 
رو در رو با دشمن و یا خمپاره باران دشمن 
بودند. در شهرهای دیگر هم مثل دزفول، 
اصفهان و تهران و... هر روز همه خانواده ها 
منتظر بمباران هوایی دشمن بودند؛ بنابراین 
زنان و کودکان قشر آسیب پذیرتری به شمار 

فیلم های  در  اما  می آمدند، 
تماشای  فــرصــت  کمتر  مــا 
ــن لــحــظــات از حــضــور و  ایـ
مقاومت آن ها وجود داشته 
است. داستانی مثل »یدو« 
ایــن فرصت و امــکــان را در 
اختیار مــا مــی گــذاشــت که 
این  به  واقع گرایانه تری  نگاه 

لحظات داشته باشیم.

چطور به بازیگر نوجوان س 
این فیلم رسیدید، در میلاد 
استعدادی  صــویــلاوی چــه 
این  ــرای  بـ را  او  کــه  یافتید 

نقش مناسب یافتید؟
پــروســه  از  بخشی  شــایــد 
تجربه  به  بازیگر  انتخاب 
ــردد، اما  ــاز گـ کـــاری شما ب
مهم تری  بخش  همیشه 

برآمده  هم  آن  احتمالاً  که  نام شهود  به 
آخرین  در  اســت،  پیشین  تجربه های  از 
لحظه ها به کمک می آید. در مورد میلاد 
صویلاوی باید بگویم ایشان به دلیل چهره 
ابتدا برای  و صدای مناسبی که داشــت، 
نقش برادر کوچک تر انتخاب شده بود و 
تمرین مفصلی هم در این نقش داشت، 
احساس  یک  کلید  از  قبل  در شب  امــا 
برای  او می تواند  به من گفت که  درونــی 
شود.  جایگزین  یــدو  یعنی  اصلی  نقش 
فراخوان  اســاس  بر  ایشان  اولیه  انتخاب 

بــازیــگــری و تست هــایــی بــود کــه آقــایــان 
جمشید بهمنی و رضا نوری از او گرفته 
بودند . به هر تقدیر چنین به نظر می رسد 
که ایــن بــار هم خــدا با ما یــار بــود که به 

چنین انتخابی رسیدیم. 

بازی ستاره پسیانی هم در این فیلم بازی س 
درخشانی بــود، دربـــاره بــازی گرفتن از این 

بازیگر بگویید؟ 
آشنا  قبل  ســال هــا  از  پسیانی  ســتــاره  بــا 
بــودم و در نخستین تله فیلم من به نام  
نــقــش و نــقــاش بـــازی کــرده 
ــده  دی را  او  اســتــعــداد  بـــود. 
بودم. اگر چه جزو نخستین 
ــود، ولــی  ــ ــا ب انــتــخــاب هــای م
را  ننه  ابتدا سن  آنجا که  از 
کمی بــالاتــر دیـــده بــودیــم با 
گفت و گو  دیــگــری  ــان  دوســت
کردیم که به هردلیل نشد و 
ما هم کم کم متقاعد شدیم 
شاید با توجه به سن وسال 
ــایـــی کــــه انــتــخــاب  بـــچـــه هـ
کــرده ایــم، مــادر میانسال تر 
بیشتر به کاراکتر ننه نزدیک 
باشد این شد که دوبــاره به 
رفتیم  پسیانی  ســراغ خانم 
و مشکل کمبود سن ایشان 
را هم به کمک گریم خوب 
آقای عباسی حل کردیم. در 
ایشان  بــازی  کیفیت  مــورد 
از خروجی  مهمی  بخش  که  بگویم  باید 
درخشان کار حاصل زحمت و تلاش خود 
ایشان است و بخشی هم من به هر حال 
به عنوان کارگردان تلاش می کردم تا او را 
به تصویری که از ننه در ذهن خود ساخته 
بــودم، نزدیک کنم. مدل بــازی نقش ننه 
مــدلــی بــود کــه در آن بــازیــگــر بــایــد همه 
ابعاد جسمی و روحی خودش را فراموش 
کند و از نو بسازد. این کار برای بازیگری 
مثل خانم پسیانی که پیش از این فیلم 
هیچ آشنایی قبلی با این کاراکتر جنوبی 

نداشت، کمی مشکل بود. هم در حرکات 
بدن و بیان و هم از نظر لهجه و زبــان و 
توجه داشته باشید که همه این کارهای 
سخت  شــرایــط  در  باید  تکنیکی  و  مهم 
گرمای تابستان آبادان و همچنین در کنار 
چند نابازیگر اتفاق بیفتند. به نظرم کاری 
که ایشان انجام دادند وخروجی کارشان 
قدردانی  قابل  و  ارزشمند  بسیار  بسیار 
است. هنوز هیچ کس را ندیده ام که بگوید 
ننه ی فیلم یدو را باور نکرده است. نه تنها 
او را باور کردند که با او خندیدند و گریه 

کردند. 

درباره زمان فیلم برداری فیلم هم صحبت س 
کنیم، این فیلم علاوه بر اینکه در دوران کرونا 
گرمای شدید  با  همزمان  فیلم برداری شد 
جنوب بــود، با چه دشــواری هایی در زمان 

فیلم برداری روبه رو بودید؟
راســتــش قــرار نبود فیلم برداری کــار مــا به 
تابستان بیفتد. ما پیش تولید را در ابتدای 
زمستان ۹۸آغاز کرده بودیم که به دلیل شیوع 
کرونا متوقف شد و در اواسط اردیبهشت ۹۹ 
که اجازه شروع مجدد فیلم برداری از طرف 
ــاره کار  ســازمــان سینمایی صــادر شــد، دوبـ
را به جریان انداختیم. می دانستیم که با 
مشکل گرمای جنوب مواجه خواهیم شد، 
ولی می بایست کار را ادامه داده و به نتیجه 
می رساندیم. واقعاً هیچ یک از اعضا گروه 
به خصوص خود من که در این سه دهه همه 
جور شرایط سخت را در سینما تجربه کرده 
بودم چنین وضعیت دشواری را به عمرمان 
ندیده بودیم. هم گرما و هم رطوبت بالا و هم 

مراقبت از ابتلا به کرونا با ماسک.
بیشترین نگرانی من هم برای بازیگران کودک 
و نوجوان بود. به هرحال این لطف خدا بود و 
همدلی و همکاری دوستانه و صمیمانه یک 
گروه درجه یک و حرفه ای که با تحمل این 
شرایط سخت بر موانع پیش رو فائق آمدند 
و نه تنها هیچ بلایی بر سر کسی نیامد، بلکه 
نتیجه کار خستگی را هم از تنشان به در 

برد.

فیلم »یدو« را نسبت به فیلم قبلی تان س 
»23 نفر« یک گام رو به جلو در کارنامه کاری 

خودتان می بینید؟
پاسخ هر فیلم سازی به این سؤال سخت 
است، ولی همین قدر می توانم بگویم که 
هر دو این فیلم ها در فرم و ساختار لازم 
بــدون نقص  والبته  قــرار دارنــد  خودشان 
به شدت »۲۳  و  نیستند. همچنان  هم 
ام  این عقیده  بر  و  را دوست دارم  نفر« 
خواهد  نشدنی  تکرار  و  یگانه  فیلم  که 
فیلم  آن  فیلمساز  عنوان  به  را  این  بــود. 
از  بیشتر  خودم  می گویم؛ چون  به شما 
دیگران می دانم که در آن فیلم چه کرده ام 
و فیلم »یدو« هم مطمئناً لطف و صفای 
هیچ  بگویم  صــادقــانــه  دارد.  را  خـــودش 
نیازی نمی بینم که این دو فیلم را با هم 

قضاوت کنم.

فیلم بعدی شما هم در فضای جنگ و س 
مقاومت خواهد بود؟

بعدی  فیلم  موضوع  از  چیزی  هیچ  هنوز 
برایم قطعی نشده، اما این را می دانم که به 
هر بهانه ای به کار کردن در این حوزه ادامه 
خواهم داد؛ چرا که از سر تنوع  به آن ورود 

نکرده ام.
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برایسصیانتسازسحقوقسکودکان
روابـــط عمومی ساترا،  از  نقل  به   
ــرا و مــؤســســه فــرهــنــگــی و  ــ ــات ســ
اطــلاع رســانــی تــبــیــان در راســتــای 
همکاری های مؤثر در فعالیت های 
رسانه ای به ویژه در حوزه خانواده و 
کودک، تفاهم نامه همکاری منعقد 
کردند. صیانت از کودک و نوجوان 
سرمایه گذاری  مجازی،  فضای  در 
مشترک روی استارت آپ های حوزه 

رسانه و تنظیم گری، شبکه ای کردن تولیدکنندگان محتوا با رسانه های صوت و 
تصویر فراگیر، همکاری بین مراکز نوآوری دو مجموعه و استفاده از ظرفیت های 
موجود، فعالیت مشترک در برگزاری همایش ها، مسابقات و کارگاه ها و… از 

جمله محورهای تأکیدشده در این تفاهم نامه است.

۱۴۴ فیلم برای نوروز ۱۴۰۰ تلویزیون

پخشسچهارسسریالسنوروزیسقطعیسشد
معاون سیما از پخش سریال های 
»نون خ ۳«، »همبازی«، »لوتی« و 
»نــوروز رنگی« از شبکه های یک، 
دو، سه و پنج و پخش بیش از ۱۴۴ 
فیلم سینمایی، ١٤٠٠ مستند و ٢٠ 
مجموعه پویانمایی در ایام نوروز از 

تلویزیون خبر داد.
براساس این گــزارش شبکه نسیم 
»خندوانه« و برنامه »دست انداز« 

را پخش می کند.  امید »تخته سیاه« و شبکه دو هم »کلبه عموپورنگ« 
را روی آنتن می برند. دو قسمت پایانی »پایتخت ۶« هم در روزهای پایانی 
سال پخش می شود. برای قشر کودک و نوجوان هم ۸۵ اثر سینمایی پخش 
می شود. همچنین در حوزه پویانمایی، ۲۰ مجموعه با ۳۲۰ قسمت همچون 

»شکرستان« با استفاده از ظرفیت کار عروسکی پخش می شود.

آخرین وضعیت سریال های الف تلویزیون  

سلمانسفارسیسدرسسالس۱۴۰۵سرویسآنتنسمیسرود
در نشست خبری  مــعــاون سیما 
از آخرین وضعیت  صــدا و سیما 
سریال های الف تلویزیون خبر داد. 

نشست  در  ــادی  ــ آبـ ــاه  شـ حمید 
ــاره ســریــال هــای »الــف  ــ خــبــری درب
ویژه« تلویزیون اظهار کرد: سریال 
که  بــا جدیتی  فــارســی«  »سلمان 
ــای میرباقری دیــده ایــم، طبق  از آق
زمان بندی که برای آن تعیین شده 

است، پیش می رود. این مجموعه در سال ۱۴۰۵ روی آنتن می رود و عوامل 
آن اکنون در شاهرود هستند. سریال »حضرت موسی)ع(« هم در مرحله 
بازنویسی فیلم نامه است. این برای سومین بار است که فیلم نامه این مجموعه 
بازنویسی می شود. فعلاً زمان دقیق شروع تصویربرداری آن را نمی توانم بگویم؛ 

چون پیش تولید را آغاز نکرده است.
حمید شاه آبادی گفت: در سال ۹۹ ، بیش از ۸۰۰ قسمت سریال در قالب 
۲۹ سریال از شبکه ها پخش شد. امیدواریم همچنان با سریال های پراقبال 
مخاطب را همراهی کنیم. در حوزه فیلم سینمایی هم بیش از ۵ هزار فیلم از 

شبکه های مختلف پخش شد که ۴۴۹  اثر، پخش اولی بود.

5فیلم پرفروش سالی که گذشت

شکستسگیشهسدرسسالس۹۹
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان 
کیفیت فیلم ها، قاچاق فیلم ها، عدم 
اکــران  بــرای  برنامه ریــزی مناسب 
این  و کرونا همگی سبب  فیلم ها 
شکست سنگین سینما در سال 

۹۹ شده است.
فیلم »شنای پروانه« با رقم ۳میلیاد 
هـــزارو ۲۴۷  و ۷۲۴  میلیون  و ۱۸۰ 
دوم  قــســمــت  اول،  ــه  ــب رت تـــومـــان 

»خوب، بد، جلف« با رقم یک میلیارد و ۵۷۰ میلیون و ۸۰۸ هزار  و ۸۱۷ تومان 
رتبه دوم. فیلم »آقای سانسور« با رقم یک میلیارد و ۱۶۴ میلیون و ۹۸۹ هزار و 
۳۴۸ تومان رتبه سوم. فیلم » دیدن این فیلم جرم است« با رقم یک میلیارد 
و ۹۳ میلیون و ۱۱۹ هزار و ۱۴۱ تومان رتبه چهارم و »زن ها فرشته اند ۲« با رقم 

۷۵۸ میلیون و ۱۱۴ هزار و ۳۵۳ تومان در رتبه پنج قرار گرفت. 
 با اینکه شکست در گیشه امسال به گردن کرونا افتاد  اگر مسئولان و مدیران 
سینمایی اندیشه و تدبیری نکنند با این میزان فروش که حتی سرمایه شان 
هم برنمی گردد کمتر کسی فیلم سینمایی می سازد. مدیران سینمایی در 
حال حاضر پیشنهادی که دادند، گران شدن بلیت هاست و به نظر می رسد 
همچنان نظارت بر کیفیت فیلم ها و داشتن برنامه ریزی درست در دستور کار 

قرار نگرفته است.

نامزد های تمشک طلایی 2۰2۰ معرفی شدند

وکیلسترامپسدرسبینسبدترینسبازیگران
طلایی  تمشک  جوایز  نامزد های 
در  بــدتــریــن هــای سینما  بــه  کــه 
سال گذشته داده می شود، اعلام 

شدند.
ــر،  ــورت ــپ بـــه نــقــل از هـــالـــیـــوود ری
دوره   یکمین  و  چهل  نــامــزد هــای 
طلایی«  »تمشک  سالانه   جوایز 
معرفی شدند. برجسته ترین فیلم 
این دوره »دولیتل« یونیورسال با 

بازی »رابرت داونی جونیور« است که در ۶ بخش از جمله بدترین فیلم، 
بدترین بازسازی، بدترین کارگردانی، بدترین بازیگر مرد، بدترین فیلم نامه 

و بدترین ترکیب بازیگری نامزد شده است.
»تمشک  نــامــزد  بخش   ۶ در  امــســال  نیز  روز«   ۳۶۵« لهستانی  فیلم 
طلایی« است. این فیلم اگرچه در نتفلیکس پربیننده شد، اما داستان 
ایجاد  این شبکه  از  آن  برای حذف  جنجالی اش سبب شد که کمپینی 
شود. منتقدان اعتقاد داشتند که فیلم تجاوز، آدم ربایی و قاچاق انسان 
را ستایش می کند. علاوه بر رابرت داونی جونیور، رودی جولیانی شهردار 
فیلم  در  کــه  کوتاهی  بــرای حضور  هــم  تــرامــپ  وکیل  و  نــیــویــورک  سابق 
»بورات۲« داشت در بخش بدترین بازیگر نقش مکمل مرد نامزد شده 
است. مستند »مدرک قطعی« در مورد »سرقت« انتخابات از »دونالد 
ترامپ« دیگر نامزد بخش بدترین فیلم سال ۲۰۲۰ است. جوایز تمشک 
از سال ۱۹۸۰ برگزار می شود، به بدترین های سینمایی جایزه  طلایی که 

می دهد و نقطه مقابل جوایز اسکار است.

فریبسدوستسداشتنی
دوم  عنوان  که  رســانــه«  دنیای  »فریب 
کتاب دروغگوهای دوست داشتنی است، 
ــا تبدیل بــه یــک صفت بــرای  ایــن روزهـ
توصیف وضعیت رسانه ای شده است؛ 
اخیر  سال های  در  متعددی  کتاب های 
روانه بازار نشر شده و ابعاد عملیات های 
رسانه ای را به عنوان کانون بررسی خود 

قرار داده است.
رایان هالیدی اما در کتاب »دروغگوهای 
رسانه«  دنیای  فریب  دوست داشتنی؛ 
ــــن اقـــــدام را بـــه صــریــح تــریــن شکل  ای
ممکن صورت داده و پرده از بسیاری از 
عملیات های روانــی و رسانه ای برداشته 

است.
استفاده  بــا  البته  هالیدی  مــثــال  بـــرای 
تــجــارب شخصی خـــودش و تحلیل  از 
اتفاق های پیرامون خود در حوزه رسانه 
به صراحت می گوید چطور می شود به 
راحتی درباره یک موضوع خاص جنجال 
رقم  را رسانه ها  اتفاق  ایــن  و  کــرد  پا  به 

می زنند.
هالیدی به ما نشان می دهد که رسانه ها 
ــوع را  ــوضـ ــک مـ ــه مــی تــوانــنــد یـ چــگــون
بزرگ نمایی کنند، در مورد آن اعتراض های 
نمایشی به راه بیندازند و یا اینکه اخبار 
واقعی  عنوان خبر  به  را  تحریف شــده 

جایگزین کنند.
اقـــدامـــات در نهایت سبب  ایـــن  تــمــام 
سردرگمی مخاطب می شود و به نوعی 
گونه  ایــن  و  فریب می دهد  را  مخاطب 
این  زمینه ساز  رسانه  مدیوم  که  اســت 

تحریف و فریب می شود.
هالیدی در ادامــه نگاهی به شبکه های 
اجتماعی و وبلاگ ها نیز دارد و معتقد 
است وبلاگ ها در شرایط فعلی بار دیگر 
احیا شده اند و شبکه های اجتماعی نیز 
نقش بارزی در اطلاع رسانی ایفا می کنند، 
امــا آن هـــا نیز فـــارغ از ایــن گمراه سازی 
نیستند و می توانند خوراک فکری مدنظر 
به  را  رســانــه ای  و سیاست گذاران  خــود 

اصطلاح به خورد مخاطب دهند.
در مــورد وبلاگ ها اما هالیدی در کتاب 
جمله معروفی دارد و می گوید: »کلیک، 
کلیک است. بازدید، بازدید است. برای 
وبلاگ نویس مهم نیست آن ها را چطور 
بیاورد. برای رئیس هایشان هم  بدست 
مهم نیست. آن ها فقط کلیک و بازدید 
می خواهند«. دقیقاً همین است، از نگاه 
وی رسانه در هر شکلی که باشد تنها و 
تنها به دنبال جلب نظر مخاطب است. 
هر تصمیمی که مالک سایت می گیرد، 
فقط بر اساس یک حکم گرفته می شود: 

ترافیک بازدید، به هر قیمت ممکن.
هــالــیــدی بــه نــوعــی معتقد بــه رویــکــرد 
»ماکیاولیستی« نسبت به رسانه است؛ 
به این معنا که معتقد است هدف وسیله 
را توجیه می کند؛ یعنی می توان در حوزه 
رسانه به هر ابزاری متوسل شد تا نیت 

سیاست گذار رسانه محقق شود.
دروغگوهای  کتاب  مــورد  در  مهم  نکته 
آن  نگارنده  پیشینه  داشتنی،  دوســت 
ــت؛ هــالــیــدی خـــود یــک بـــازاریـــاب و  اسـ
کارآفرین موفق است و کاملاً بدیهی است 
که همین رویکرد را به عرصه رسانه نیز 
تسری دهد و یا به عبارت بهتر، رگه های 
برجستگی  دارای  رسانه  در  را  درآمـــدزا 
بیشتری بداند. اگر مفهوم سواد رسانه ای 
کنیم  عنوان  باید  دهیم  ــرار  ق مدنظر  را 
مطالعه کتاب جدید رایان هالیدی نقش 
بارزی در افزایش سواد رسانه ای در میان 
شهروندانی دارد که اینک خود ملقب به 
شهروندخبرنگار شده اند و می توان دید 
مخاطبان را برای تحلیل دنیای پیرامونی 
خـــود کــه بــا مــحــوریــت رســانــه هــا شکل 

می گیرد، بازتر کند.
»دروغــگــوهــای دوســت داشتنی؛ فریب 
با  هالیدی  ــان  رای نوشته  رسانه«  دنیای 
ترجمه خوب رضا اسکندری آذر توسط 

نشر خوب در بازار کتاب موجود است.

خـــبر

معرفی کتاب
 دکتر محمد شیخانی

ریالی از بودجه فضای مجازی وارد صدا و سیما نمی شود   حمید شاه ابادی، معاون سیما گفت:  از بودجه 3 هزار میلیارد تومانی که مجلس شورای اسلامی درباره فضای مجازی تصویب کرده، ریالی وارد 
صداوسیما نخواهد شد و اساساً وارد شدن آن به سازمان منع قانونی دارد. به گزارش ایرنا وی در نشست خبری درباره بودجه تخصیص یافته به صداوسیما برای تولید محتوا در فضای مجازی توضیح داد: صداوسیما 
مسئولیت تنظیم گری در حوزه فضای مجازی را بر عهده دارد. سازمان تنظیم مقررات رسانه های صوت و تصویر فراگیر )ساترا( هیچ مسئولیتی درباره تولید محتوا ندارد و هیچ بودجه ای به آن اختصاص پیدا نمی کند. 

به شدت »۲۳ نفر« را 
دوست دارم و بر این 

عقیده ام که فیلم یگانه 
و تکرار نشدنی خواهد 
بود و فیلم »یدو« هم 
مطمئناً لطف و صفای 

خودش را دارد

بـــــــرش

 گفت و گو با مهدی جعفری
برنده سیمرغ بلورین بهترین کارگردانی جشنواره فجر  

 با »یدو«  با »یدو« 
 نوجوانی خودم را  نوجوانی خودم را 
روایت کردمروایت کردم

مهین  نویسندگی  جعفری،  مهدی  کــارگــردانــی  بــه  فیلمی  »یـــدو«  س کهندلس زهــره  س
عباس زاده و مهدی جعفری و تهیه کنندگی محمدرضا مصباح محصول سال ۱۳۹۹ 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان است که با دریافت پنج سیمرغ و یک دیپلم 
این فیلم  رکــورددار دریافت جوایز در سی ونهمین جشنواره فیلم فجر شد.  افتخار 
سینمایی به کارگردانی مهدی جعفری و تهیه کنندگی محمدرضا مصباح توانست 
سیمرغ بلورین در بخش »بهترین صدابرداری«، سیمرغ بلورین در بخش »بهترین 
صداگذاری«، سیمرغ بلورین در بخش »بهترین فیلم برداری«، سیمرغ بلورین بخش 
»بهترین کارگردانی« و همین طور سیمرغ بلورین در بخش »بهترین فیلم« را از آن 
خود کند. همچنین ستاره پسیانی که برای بازی در این فیلم در بخش »بهترین بازیگر 
نقش اصلی زن« نامزد دریافت سیمرغ بلورین بود، دیپلم افتخار جشنواره را گرفت. 
مهدی جعفری که قبل از ساخت فیلم تحسین شده »۲۳ نفر« بیشتر در جایگاه 
مدیر فیلم برداری شناخته می شد، با ساخت این فیلم که بهترین فیلم از نگاه ملی 
جشنواره سی و هفتم فیلم فجر را از آن خود کرد، جا پایش را در فیلم سازی محکم 
کرد و در »یدو« نشان داد که قابلیت های ویژه ای در کارگردانی دارد. مانند اثر قبلی این 
کارگردان، قهرمان این اثر هم یک نوجوان است. نوجوانی که در سینمای ایران مدتی 
است  فراموش شده و جعفری نشان داد می تواند حتی در نقش یک قهرمان دوباره به 
پرده نقره ای بازگردد. داستان فیلم دربارهٔ ماه های آغازین جنگ تحمیلی است. دورانی 
که خانواده های شهرهای مختلف خوزستان به ناچار خانه و کاشانه و همهٔ دلبستگی 
خود را رها کردند و به شهرهای دیگر پناه بردند تا جان خود را نجات دهند. اما در این 
میان مادری قصد ندارد خانه و کاشانهٔ خود را رها کند ، در حالی که پسر بزرگ تر و 
نوجوان خانواده »یدو« ، درکی از این تصمیم مادر ندارد. مخاطب همراه او  در مسیر 
تلخی ها قرار گرفته و بزرگ شدن او را در مسیر حوادث می بیند. بسیاری از مخاطبان 
در انتظار اکران این فیلم در نوروز بودند، اما تهیه کننده این اثر چند روز پیش اعلام 
کرد این اثر آماده رفتن به چند جشنواره خارجی است. با کارگردان این فیلم درباره 

مسیر فیلم سازی اش و ساخت »یدو« گفت و گو کرده ایم که می خوانید:
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معاون وزیر بهداشت:

 بیش از یک میلیون نفر 
پیش از عید واکسن کرونا می زنند

ستاد  سخنگوی  رئیسی،  علیرضا 
تاکنون  گفت:  کرونا  با  مقابله  ملی 
اسپوتنیک  واکــســن  دزُ  ـــزار  ه  ۴۱۰
روســـی بــه دســتــمــان رســیــده اســت. 
همچنین ۲۵۰ هزار واکسن سینوفارم 
چین و ۱۲۵ هزار دزُ واکسن شرکت 
وارد کشور شده  بهارات هندوستان 
از این واکسن  و ۳۷۵ هزار دز دیگر 
مجموع  در  و  می رسد  دوشنبه   نیز 
۵۰۰هزار دز واکسن هندی خواهیم داشت؛ ۱۰۰ هزار واکسن کوبایی نیز وارد 

شده و در کل حدود یک میلیون و ۲۶۰ هزار دزُ واکسن داریم.
به گزارش ایرنا معاون وزیر بهداشت اظهار کرد: در این هفته برنامه گسترده 
واکسیناسیون را برای کادر درمان و گروه های آسیب پذیر انجام می دهیم و 
همان طور که قول داده بودیم تا پایان سال به بیش از یک میلیون نفر واکسن 

کرونا را تزریق می کنیم.

سازمان حفاظت محیط زیست:

 آبخوان ها  نباشند 
باید فاتحه فلات مرکزی را خواند

مدیریت  و  حفاظت  دفــتــر  مدیرکل 
زیست محیطی آب و خاک سازمان 
ایسنا  بــه  زیــســت  محیط  حفاظت 
در  حیاتی  نقشی  آبــخــوان هــا  گفت: 
دارنــد.  مــا  کشور  مناطق  از  بسیاری 
ازجمله  ایـــران  در  مناطق  از  بسیاری 
فلات مرکزی کاملاً وابسته به آب های 
زیرزمینی است و اگر این آبخوان ها را 
از دست بدهیم، به تدریج با مهاجرت 
جمعیت روبه رو می شویم و باید فاتحه فلات مرکزی را بخوانیم. از این رو نیاز داریم 
به صورت جدی در قانون آب به این مسئله پرداخته شود. اگر از الان به فکر حل 

این مشکلات نباشیم به تدریج یک بیابان به نسل آینده تحویل خواهیم داد.
علی مریدی گفت: پیش نویس قانون آب هنوز نهایی نشده و مالکیت آن که 

جنبه فقهی و حقوقی دارد همچنان در حال بررسی است.

رگولاتوری اعلام کرد

آخرین آمار کاربران اینترنت موبایل و ثابت
از نفوذ ۱۰۴ درصدی  اینترنت کشور  از وضعیت  گــزارش رگولاتوری  آخرین 
اینترنت حکایت دارد؛ به نحوی که نزدیک به ۹۳ درصد مردم کاربر اینترنت 

موبایل هستند اما نفوذ اینترنت ثابت خانگی همچنان ۱۱ درصد است.
از  نفر در کشور  و ۴۳۹  هــزار  و ۷۱۸  میلیون  اکنون ۹  گــزارش مهر، هم  به 
فناوری های اینترنت ثابت استفاده می کنند و نسبت به سه ماهه دوم سال۹۸ 
تنها حدود ۳۰۰ هزار نفر به این آمار اضافه شده است. هم اکنون ضریب نفوذ 
اینترنت موبایل ۹۲.۴۹ درصد است و بیش از یک میلیون نفر در کمتر از سه 

ماهه گذشته به تعداد مشترکان اینترنت موبایل افزوده شده است.
از سوی دیگر در یک سال گذشته رشد نفوذ اینترنت موبایل نسبت به سال۹۸ 

حدود ۱۰ درصد و رشد نفوذ اینترنت ثابت حدود یک درصد بوده است.

افزایش موارد دوقلوزایی در جهان
می دهد  نشان  بــررســی  یــک  نتایج 
تعداد موارد دوقلوزایی در جهان طی 

چندین دهه افزایش یافته است.
حاکی  بررسی ها  ایسنا،  گــزارش  به 
اســت درمــان هــای نــابــاروری و تأخیر 
در بارداری موجب شده تعداد موارد 
افــزایــش پیدا  دوقــلــوزایــی در جهان 
کند. از اوایل دهه ۱۹۸۰ تا اوایل ۲۰۱۰ 
نرخ تولد دوقلوها در سراسر جهان از 

۹ به ۱۲ مورد در هر هزار تولد رسیده است.
در این بررسی تأکید شد: اکنون هر سال تقریباً ۱.۶ میلیون دوقلو متولد 

می شوند به گونه ای که از هر ۴۲ تولد، یک مورد دوقلو است.
این مطالعه نشان می دهد این افزایش به دلیل پیشرفت در حوزه باروری با 
کمک علوم پزشکی مانند IVF و تصمیم زنان به تأخیر در فرزندآوری است 

زیرا مادران مسن بیشتر احتمال دارد دوقلو به دنیا آورند.
یافته های بدست آمده بر اساس مقایسه آمار تولد دوقلوها در سال های ۲۰۱۰ 

تا ۲۰۱۵ از ۱۶۵ کشور است.
به گزارش ایسنا به نقل از روزنامه ایندیپندنت، محققان انگلیسی می گویند 
به نظر می آید نرخ فعلی دوقلوزایی بیشترین میزان را داشته است. همچنین 
بالاترین میزان در آمریکای شمالی و اروپا ثبت شده که این رشد طی سه 
دوره ۷۱ و ۶۱ درصد بوده است. درحقیقت، دوقلوزایی در تمامی مناطق مورد 

مطالعه به غیر از آمریکای جنوبی افزایش داشته است.

خبر

فراسو

تبلیغ برای سفر ممنوع است  ایرج حریرچی، معاون کل وزارت بهداشت در پاسخ به پرسشی درباره تبلیغ سفرهای نوروزی توسط تورهای مسافرتی اظهار کرد: بر اساس مصوبه ستاد کمیته امنیتی اجتماعی و 
کمیته تبلیغات ستاد ملی مبارزه با کرونا تبلیغ برای سفر ممنوع است. به گزارش فارس، وی با بیان اینکه ما مردم را تشویق به سفر نمی کنیم، افزود: بنابه گفته وزیر بهداشت مقررات اعلام شده و مردم باید 

رعایت کنند. حریرچی تصریح کرد: درخواست وزیر بهداشت برقراری مقررات و رعایت شیوه نامه ها توسط مردم است، وقتی ما دستورالعمل را اعلام می کنیم مردم باید به آن توجه کنند.

 محمود مصدق  حتماً تاکنون گرفتن نوبت 
ویزیت از پزشكان متخصص و فوق تخصصی 
تجربه  برخوردارند  زیادی  شهرت  از  كه  را 
کرده اید؛ به ویژه وقتی مجبور شده اید ماه ها 
این  برسد.  به شما  نوبت  تا  بمانید  منتظر 
انتظار وقتی آزاردهنده و غیرقابل تحمل است 
اورژانسی  بیمارتان  یا  و  که حال و روز شما 
تشخیص  برای  زودتر  هرچه  باید  و  باشد 
صحیح و درمان اقدام کنید. در این شرایط 
ناگزیر باید یکی از این دو راه را انتخاب کنید؛ یا 
به متخصص دیگری مراجعه و یا با روش های 
دیگری، آقا و یا خانم منشی را متقاعد کنید 
وقتی را برای ویزیت به شما اختصاص دهد. 
اینجاست که گروهی ترجیح می دهند با شُل 
تعرفه  بر  علاوه  را  مبلغی  کیسه  سر  کردن 
زیرمیزی  مطب  منشی  به  معالج،  پزشک 
بدهند تا خارج از نوبت ویزیت شوند. نکته 
قابل تأمل اینکه گاه مبالغی که به این شیوه 
وارد دخل مطب پزشکان می شود چند برابر 

تعرفه پزشکان است!

پول گرفت، لحنش عوض شد»
وقتی از خانم میانسالی که بــرای درمــان به 
متخصصان  مشهورترین  از  یکی  مطب 
طــب فیزیکی کشور در تــهــران آمــده است 
از پزشک مورد  نوبت  دربـــاره نحوه دریافت 
»خیلی  می گوید:  بلافاصله  می پرسم،  نظر 
سخت. حدود پنج سال پیش یکی از آشنایان 
ــن پزشک را بـــرای درمـــان خــواهــرم که  مــا ای
مدت ها از دیسک کمر رنج می برد، معرفی 
کرد. دو روز تمام هر کاری کردیم نتوانستیم 
تلفنی نوبت بگیریم؛ یعنی اصلاً تلفن زنگ 
آمــدم.  اینجا  به  خــودم  بنابراین  نمی خورد. 
وقتی از منشی درخواست نوبت کردم بدون 
اینکه نگاهی به من بیندازد گفت نوبت دهی 
فقط تلفنی است. چون از طریق همان آشنا 
می دانستم تا پول نگیرد خارج از نوبت کارمان 
را راه نمی اندازد، ۱۰۰ هزار تومان لای دفترچه 
گذاشتم و تحویلش دادم و همزمان شرایط 
خواهرم را که دیگر کاملاً زمینگیر شده بود 
برایش شرح دادم. این بار لحن منشی تغییر 
کرد و خیلی آرام و محترمانه گفت: دو روز 
دیگر همین ساعت خواهرت را بیاور تا بین 

بیماران بفرستمش داخل.
خدا دکتر را خیر بدهد خوش دست و یكی از 
بهترین ها در طب فیزیکی است. او با همان 
ویزیت اول، خواهرم را که با برانکارد به مطب 
برده بودیم درمان کرد به طوری که با پاهای 
خودش همراه ما راهی منزل شد. این بار هم 
چون خودم کمی از ناحیه کمر احساس درد 
می کنم به اینجا آمده ام تا نوبت بگیرم. حالا 
هم تقریباً همان مبلغ را در پاکت گذاشتم و 
به منشی دادم که برای روز شنبه به من نوبت 

داد«.

عذر منشی ات را بخواه »
و  از درمانگاه  پرُ است  تهران  بولوار کشاورز 
بیمارستان و مطب پزشکان. داخل یکی از 
کلینیک ها با دو هموطن کرُد حدود ۳۵ ساله 
همصحبت می شوم. یکی از آن ها  می گوید: 
»بــرای درمــان نارسایی قلبی ام به مطب این 
پزشک آمده ام اما منشی می گوید نزدیک ترین 
زمان نوبت، سه ماه دیگر است. من هم چون 
دیدم به دلیل وخامت حالم نمی توانم تا آن 
موقع صبر كنم، به ناچار سبیلش را چرب 

کردم و او هم راضی شد برای دوشنبه هفته 
آینده نوبت بدهد«.

می گوید:  همراهش  دوســت  که  اینجاست 
»گرفتن زیرمیزی در شهرستان کرمانشاه هم 
رواج دارد. در واقع تقریباً همه منشی هایی 
که در ساختمان های پزشکان اطراف پارکینگ 
شــهــرداری فعالیت می کنند تا پــول اضافی 
غیر از تعرفه نگیرند نوبت نمی دهند. جالب 
اینکه یک بار برای دیدن پسرخاله ام که یکی 
از پزشکان مشهور آنجاست به مطبش رفته 
بــودم. با اینکه علت حضورم را برای منشی 
با دکتر نسبت  توضیح دادم و حتی گفتم 
ببینم؛  را  او  بــایــد  اول  گفت  دارم  فامیلی 
منظورش این بود که اول باید شیرینی اش را 
بدهم. شانس آوردم همان موقع پسرخاله ام با 
شنیدن صدایم وارد دفتر شد و مرا به اتاقش 
راهنمایی کرد. من هم بدون معطلی به او گفتم 
عذر منشی ات را بخواه؛ او از من که با شما 
نسبت فامیلی دارم درخواست رشــوه کرده 

است چه رسد به دیگران«.

3 تراول لای دفترچه بیمه »
از  کــه  دیــگــری  بیمار  بــا  کلینیک  در همین 
ــرم صحبت  ــج مــی بــرد گ مشکلات ریـــوی رن
می شوم. می گوید هر کــاری کــرده که بتواند 
نوبت  ــف(  )الـ پزشک  از  اینترنتی  و  تلفنی 
ادامــه  او  اســت.  بگیرد موفق نشده  ویزیت 
مــی دهــد: »صبح امـــروز از مشهد به اینجا 
آمدم و با گذاشتن سه تراول ۵۰ هزار تومانی 
لای دفترچه بیمه توانستم برای عصر شنبه 
نوبت رزرو کنم. این کاری است که در مشهد 
هم برای ویزیت شدنم خارج از نوبت انجام 

می دهم«.
رواج پدیده هایی مانند گرفتن زیرمیزی توسط 
برخی منشی های پزشكان معروف در مطب ها 
حــوزه  مسئولان  كــه  اســت  واقعیت هایی  از 
بهداشت و درمان نیز بر آن اذعان دارند؛ اما 

برای حل این مشکل چه باید کرد؟

2 راهکار برای درمان این درد»
درمــان  و  بهداشت  کمیسیون  رئیس  نایب 
مجلس شورای اسلامی در این خصوص به 
قدس می گوید: »تقاضا و مراجعه مردم برای 
پزشکان  از  بعضی  بــه  بیماری شان  ــان  درمـ
مشهور در برخی رشته های پزشکی بیشتر 
و از طرفی وقــت ایــن متخصصان هم برای 
ــت، در چنین  ــان بــیــمــاران مــحــدود اسـ ــ درم

شرایطی ممکن است بعضی 
از منشی ها برای ویزیت شدن 
بیماران خارج از نوبت زیرمیزی 
هم بگیرند درحالی که دریافت 
هر مبلغی خارج از تعرفه تعیین 
شده شورای عالی بیمه سلامت 
غیرقانونی است. ضمن اینکه 

بیماران  سایر  حــق  تضییع  اقــدامــی  چنین 
است، چون اینجا دیگر صحبت از حق الناس 
است و جای بیمارانی که نوبت داشته اند را 
اشخاص دیگری می گیرند و قبلی ها همچنان 
باید در انتظار ویزیت بمانند. بنابراین اگر مردم 
همکاری کنند و موارد را گزارش دهند بخش 
نظارت بر درمان دانشگاه های پزشکی با این 

موضوع برخورد می کند«.
سید محمد پاک مهر معتقد است درمان این 
درد دو راهکار اساسی بیشتر ندارد؛ نخست 
اینکه سازمان نظارت بر درمان که وظیفه اش 
سرکشی مـــدام بــه مطب ها، درمــانــگــاه هــا و 
بیمارستان ها و سایر مراکز درمانی است از 
افرادی که در این مراکز هستند درباره خدمات 
دریافتی نظرسنجی کند تا این گونه ناحقی ها 
این  راهکار دیگر  برطرف شــود؛  و مشکلات 
است خود مردم موضوع را به پزشک یا رئیس 
درمانگاه و بیمارستان اطلاع دهند و شکایت 

کنند تا با منشی های متخلف برخورد شود.
 
منشی هایی با درآمد بیشتر از پزشکان!»

و  ارزیــابــی عملکرد  بــازرســی،  دفتر  مدیرکل 
پاسخگویی به شکایات وزارت بهداشت هم 
به قدس می گوید: »اگر پزشکان بیش از نرخ 
تعیین شده تعرفه دریافت کنند ما به موضوع 
وجه  دریــافــت  مــوضــوع  امــا  می کنیم؛  ورود 
به سازمان  مربوط  نوبت دهی،  بــرای  اضافی 
نظام پزشکی است؛ مگر اینکه بیماران اعلام 
شکایت کنند، در این شرایط ما به موضوع 
رسیدگی می کنیم. البته در این صورت هم 
پرونده را به نظام پزشکی که دارای دادستانی 

است ارجاع می دهیم تا پیگیری کنند«.
این  بــه  پــاســخ  در  حــیــدری،  محمدحسین 
پرسش که آیا شکایتی در خصوص زیرمیزی 
»در  می گوید:  داشته اید،  منشی ها  گرفتن 
خــصــوص اضــافــه دریــافــت تــعــرفــه پزشک 
بابت پرداخت  اما  شکایت هایی داشته ایم؛ 
رشوه یا زیرمیزی به منشی ها برای اینکه نوبت 
بیماری را جلو بیندازند شکایتی نداشته ایم. 
چون وقتی بیمار با رضایت خودش مبلغی 

اعلام  به منشی می دهد،  را 
وجــود  بــا  نمی کند.  شکایت 
این می دانیم این کار از سوی 
انجام  منشی ها  از  بعضی 
می شود به طــوری که درآمد 
بعضی از آن ها حتی از درآمد 
پزشکان هم بیشتر است یا با 

آن برابری می کند«.
وی مردم را عامل اصلی شکل گیری پدیده یاد 
شده می خواند و در پاسخ به این پرسش که 
آیا وزارت بهداشت نباید در راستای مدیریت 
که  چالش هایی  بــه  نسبت  سلامت  حـــوزه 
پیش می آید ورود و نظارت کند، می گوید: ما 
نظارت می کنیم به شرطی که شکایتی اعلام 
مطب های  بــه  نیستیم  موظف  شــود.چــون 
خصوصی برویم و ببینیم پزشک چقدر تعرفه 
دریافت می کند و یا منشی زیرمیزی  می گیرد 
یا خیر. ما از طریق نظام پزشکی به پزشکان 
یــا ویــزیــت شما  تعرفه  ابــلاغ می کنیم مثلاً 
۵۰هزارتومان است و اگر بیماری به پزشک 
مراجعه کرد و به هر دلیل، درخواست مبالغ 
بیشتری از وی کردند او می تواند به سامانه ۱۹۰ 
وزارت بهداشت یا واحد تعرفه ما اعلام کند. 
ضمن اینکه مسئولیت کار با پزشک است 
و ما منشی او را نمی شناسیم چون این گونه 
موارد به کمیسیون تعرفه ارجاع می شود و در 
صورت احراز تخلف، در وهله نخست از سوی 
این کمیسیون به او تذکر داده می شود و باید 
پول را برگرداند؛ اگر پزشک این مورد را قبول 
نکند و ادعای دیگری داشته باشد پرونده به 
کمیسیون ماده ۱۱ که یک کمیسیون تعزیراتی 
است، می رود. این کمیسیون تکلیف پزشک 
را مشخص می کند و اگر تخلف منشی اش 
تعزیراتی  قوانین  تابع  موضوع  شــود  تکرار 
می شود که گاه کار به پلمب مطب پزشک هم 

کشیده می شود«.

به زور به منشی پول می دهند!»
معاون فنی نظارت سازمان نظام پزشکی هم 
چنین نگاهی دارد و به قدس می گوید: »وقتی 
یا در  محدودیت باشد خــواه در نوبت دهی 
و  هر چیز دیگری، مشکلاتی پیش می آید 
در این میان ممکن است عده ای هم از این 

محدودیت سوءاستفاده کنند«.
محمد جهانگیری هم مشکل یاد شده را بیشتر 
از سوی بیماران می داند و  می گوید: بسیاری  
از بیماران به زور پولی را به منشی می دهند تا 

کارشان زودتر راه بیفتد. یعنی منشی مطالبه 
زیرمیزی  کــار  ایــن  به  بنابراین،  نمی کند  وجــه 
بیماران  ــات  اوقـ از  خیلی  نمی گویند.  گرفتن 
اصــرار می کنند کارشان را راه بیندازند و وقتی 
هم کارشان راه می افتد مبلغی را کم یا زیاد به 
منشی پزشک می دهند که این شاید تبدیل 
به عادت شود؛ چون به هرحال توقعی را ایجاد 
می کند؛ مشکل اصلی نیز در اینجاست، چون 
تبدیل به عادت می شود. البته این مشکل در 
سایر بخش ها و ادارات دولتی و خصوصی نیز 
وجود دارد و با این گونه آفت ها در سیستم های 

اداری کشور مواجه هستیم«.
او با اشاره به اینکه سازمان نظام پزشکی به 
هیچ وجه دریافت پول اضافی از بیماران بابت 
تأیید نمی کند، می گوید: »اگر  را  نوبت دهی 
ایــن زمینه دریافت  یا گزارشی در  و  ببینیم 

کنیم، با متخلف برخورد می کنیم«.
این مسئول سازمان نظام پزشکی در پاسخ 
آیــا احتمال دارد دست  ایــن پرسش که  به 
در یک  ماجرا  ایــن  در  پزشکان  و  منشی ها 
هم  ارتباطی  »شاید  می گوید:  باشد،  کاسه 
تا کنون ندیدیم چنین چیزی به  امــا  باشد 
صورت سیستماتیک باشد، چون اصلاً رقمی 
محسوب نمی شود که مثلاً پزشکی بخواهد 

وارد این مقوله شود«.
وی ادامه می دهد: »مشکل دریافت وجه برای 
وقت خــارج از نوبت این است که نیامدیم 
و  خــود  اختیارات  و  را سیستماتیک  این ها 
سیستم ها را در تمام سطوح شفاف کنیم. 
باید یاد بگیریم حقوق دیگران را به رسمیت 
بشناسیم و رعایت کنیم. از سوی دیگر وقتی 
خودمان پیشنهاد ندهیم اتفاقی نمی افتد. 
واقعیت این است پیشنهاددهنده ها بیشتر 
از درخواست کننده ها هستند که این مشکل 

باید حل شود«.
جهانگیری درباره نحوه نظارت سازمان بر روند 
کار منشی های پزشکان می گوید: »اگر شاکی 
وجود داشته باشد ما قطعاً برخورد می کنیم. 
شکایت  اعـــلام  کمی  بسیار  حــد  در  تاکنون 
کـــرده انـــد، مــا هــم ورود کــردیــم و بــه پزشکان 
تذکرهای لازم را داده ایم؛ البته بیشتر آن ها اصلاً 
در جریان این موضوع نبودند و به محض اطلاع 
کردند«.  را عوض  این موضوع منشی شان  از 
وی با اشاره به اینکه مسئولیت کار منشی در 
چنین اتفاقاتی با پزشک است، در پاسخ به این 
پرسش که آیا پایین بودن حقوق منشی ها در 
شکل گیری پدیده یاد شده نقش دارد، می گوید: 
»در بسیاری از مواقع حقوق پرداختی به کارکنان 
ناکافی است؛ اما این موضوع توجیه مناسبی 

برای چنین کاری نیست«.
وی سپس به راهکار رفع مشکل می پردازد 
فرایند  می کنیم  تــلاش  »داریـــم  می گوید:  و 
تا دیگر  آنلاین شود  و  اینترنتی  نوبت دهی، 
نیازی نباشد بیمار و منشی چنین ارتباطاتی 
این  در  باید  اینکه  دیگر  نکته  کنند.  برقرار 
زمینه اطلاع رسانی و فرهنگ سازی شود. از 
همه مهم تر اینکه باید نظام ارجاع در کشور 
فراگیر شود؛ اگر این نظام به صورت کامل اجرا 
شود آن وقت بیمار به پزشک خانواده مراجعه 
می کند و پزشک در صورت نیاز بیمار، برای 
دریافت خدمات تخصصی پیگیر کار نوبتش 
می شود؛ یعنی نظام ارجاع کار نوبت دهی را 
انجام می دهد و مشکلی هم پیش نمی آید. 
اجرای دقیق نظام ارجاع بهترین و اصلی ترین 

راهکار برای حل مشکل یاد شده است«.

گزارش میدانی قدس از دردی که درست پشت در اتاق پزشکان به سراغتان می آید!

حکومت  منشی ها!

بسیاری از بیماران به 
زور پولی را به منشی 
می دهند تا کارشان 

زودتر راه بیفتد
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  ۱۳۹۹۶۰۳۲۲۰۰۲۰۰۳۸۹۸ مورخ۱۳۹۹/۱۱/۱۹    هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زابل تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای ذبیح اله سارانی فرزند حیدر   بشماره شناسنامه  ۹۵۹ صادره از 
زابل در ششدانگ اعیان  یک باب منزل به مساحت ۳۳۴ متر مربع  پلاک ۹۷۴- اصلی  واقع در بخش یک سیستان شهرستان زابل خیابان حافظ  خریداری 
از مالک رسمی آقای محمد علی کاشانی ذیل ثبت ۵۸۸۶ صفحه ۱۱۸ دفتر ۳۳  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز در روزنامه های کثیرالانتشار  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد  .  م الف: ۱۳۰۹ 

آ-۹۹۱۲۳۵۲         تاریخ انتشار نوبت اول: شنبه ۱۳۹۹/۱۲/۰۹             تاریخ انتشار نوبت دوم:شنبه  ۱۳۹۹/۱۲/۲۴
مهدی پهلوانروی– رئیس ثبت اسناد املاک زابل

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  ۱۳۹۹۶۰۳۲۲۰۰۲۰۰۴۰۴۷ مورخ۱۳۹۹/۱۱/۲۵    هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زابل تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم رویا شیخ فرزند محمد حسن   بشماره شناسنامه  ۵۵۱ صادره 
از زابل در ششدانگ   یک باب خانه به مساحت ۱۹۸ متر مربع در قسمتی از پلاک ۱۰۹۲ فرعی از ۱- اصلی  واقع در سیستان و بلوچستان بخش ۲ حوزه 
ثبت ملک زابل- بختیاری ۸ خریداری طبق سند عادی و به طور مع الواسطه از راضیه لکزایی  ذیل ثبت ۱۰۹۵۹ دفتر  ۷۳ صفحه  ۱۸۴  محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز در روزنامه های کثیرالانتشار  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
، ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد  .  م الف:۱۳۳۸  آ-۹۹۱۲۳۵۳
تاریخ انتشار نوبت اول: شنبه ۱۳۹۹/۱۲/۰۹        تاریخ انتشار نوبت دوم:شنبه  ۱۳۹۹/۱۲/۲۴

مهدی پهلوانروی– رئیس ثبت اسناد املاک زابل

برگ س���بز خ���ودروی  پراید مدل 1386 رنگ مش���کی 
ای���ران  ه 57  انتظام���ی 127  ب���ه ش���ماره  متالی���ک 
42  ش���ماره موت���ور 2125347 و ش���ماره شاس���ی 
S1412286600135 ب���ه مالکیت مس���عود دارش���یخ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 
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م���دل 1394  موت���ور س���یکلت همت���از  س���بز  ب���رگ 
رن���گ مش���کی ب���ه ش���ماره انتظام���ی 397 / 25838   
ش���ماره موتور 0196NBF400862 و ش���ماره شاس���ی 
NBF***200K9402611 به مالکیت مقصود حقیقت 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

ع 9
91
29
28

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

م���درک تحصیل���ی محم���ود دهق���ان نی���ری 
کاردان مراقب���ت پ���رواز مجتم���ع آموزش���ی 
عالی هواپیمای کشوری شماره0414 مفقود 

گردیده  و از درجه اعتبار ساقط است
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آگهی مزایده فروش سهام شرکت فدک زرین پارس )نوبت دوم(
کلی�ه س�هامداران ش�رکت ف�دک زری�ن پ�ارس 
)س�هامی خاص( اصالتاً و وکالت�اً در نظر دارند کل 
سهام ش�رکت مذکور با موضوع فعالیت در حوزه 
کش�ت و صنعت و دامپ�روری را به ص�ورت یکجا 
و با مش�خصات ذی�ل از طریق مزای�ده عمومی به 

بالاترین قیمت پیشنهادی به فروش برسانند: 
1- مبلغ پایه مزایده :

 قیمت پایه کارشناسی مبلغ : 9.400 میلیون ریال.
2- عم�ده دارایی های ش�رکت : ی�ک حلقه چاه 
عمیق جنب رودخانه اس�فراین با دبی 30 لیتر در 

ثانیه به شرح مندرج در اسناد مزایده.
3- متقاضی�ان م�ی توانن�د از تاری�خ درج آگهی 
لغایت س�اعت 12 مورخ  1399/12/28 به نشانی: 
مشهد بزرگراه ش�هید سپهبد س�لیمانی-حدفاصل 
میدان جمهوری اسلامی و میدان جهاد -مجتمع 

آبادگران ساختمان اداری آفتاب طبقه نهم– تلفن: 
مراجع�ه   09155153716 و   051-38718720
و ضم�ن ارائ�ه م�دارک شناس�ایی یا معرف�ی نامه

 معتب�ر نس�بت ب�ه اخ�ذ اس�ناد مزایده و یا کس�ب 
اطلاعات بیشتر اقدام نمایند. 

4- متقاضیان بایستی پاکت پیشنهاد خود به همراه 
اصل س�ند واریزی س�پرده ش�رکت در مزایده به 
مبلغ چهل و هفت میلیون تومان را تا س�اعت 12 
مورخ 1399/12/28 به نشانی اعلام شده تحویل 

نمایند. 
 13 س�اعت  ه�ا  پاک�ت  بازگش�ایی  جلس�ه   -5
م�ورخ 1399/12/28 در مح�ل ف�وق و حض�ور
 پیشنهاد دهندگان در جلسه مذکور آزاد می باشد.

از  ی�ک  ه�ر  قب�ول  ی�ا  و  رد  در  فروش�نده   -6
پیشنهادهای رسیده مختار می باشد.

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی 
بطور فوق العاده سالیانه شرکت مهاربند 
بینالود)درحال تصفیه( سهامی خاص به 

شماره ثبت25299)نوبت دوم( 

پیرو آگه��ی دعوت نوب��ت اول مجمع عمومی 
ع��ادی بط��ور ف��وق الع��اده س��الیانه و ع��دم 
برگ��زاری بدلی��ل عدم نص��اب قانون��ی لازم 
در تاری��خ 99/12/22،از کلی��ه س��هامداران 
ش��رکت منحله فوق دعوت می شود در نوبت 
دوم مجم��ع عمومی ع��ادی بطور ف��وق العاده 
 1400/01/05 تاری��خ  در  ش��رکت  س��الیانه 
س��اعت 11 در مح��ل مش��هد بلوارمعل��م 44 
بی��ن خ قائ��م مق��ام 18 و 16 پ��اک134 طبقه 

همکف حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

1-اس��تماع گ��زارش 2س��اله هی��ات تصفیه                   
و ناظر

2-تعیین حق الزحمه هیات تصفیه در دوران 
انحال

3-بررسی و تصویب صورتهای مالی سالیان 
92الی98

4-تعیی��ن ح��ق التجلی��س هی��ات مدی��ره و 
بازرس در سالیان 92الی97

5-تمدید مدت تصدی هیات تصفیه و ناظر
6-تصویب مکان جدید دفتر هیات تصفیه

9ع هیات تصفیه 
91
25
68

ب���رگ س���بز و س���ند کمپانی خ���ودروی  وان���ت پیکان 
م���دل 1385 رنگ س���فید روغنی به ش���ماره انتظامی 
386ج94 ای���ران 36  ش���ماره موت���ور 11285023100 
و ش���ماره شاس���ی 12188329 به مالکیت سید جواد 
س���یدی مفق���ود گردی���ده و از درج���ه اعتب���ار س���اقط 

می باشد.  ,ع
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برگ س���بز خودروی  206 مدل 1384 رنگ خاکستری 
متالیک به شماره انتظامی 995و14 ایران 36  شماره 
موتور 1013084000757 و ش���ماره شاسی 19845421 
ب���ه مالکیت زهرا پرش���اد مفق���ود گردی���ده و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد. 
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ب���رگ س���بز و س���ند کمپانی خ���ودروی  وان���ت پیکان 
م���دل 1385 رنگ س���فید روغنی به ش���ماره انتظامی 
386ج94 ای���ران 36  ش���ماره موت���ور 11285023100 
و ش���ماره شاس���ی 12188329 به مالکیت سید جواد 
س���یدی مفق���ود گردی���ده و از درج���ه اعتب���ار س���اقط 

می باشد.  ,ع
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2
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اصولی: تیمی به اسم شهرخودرو وجود ندارد
در پی ایجاد بحث هایی درباره تغییر اسم باشگاه شهرخودرو در دیدار برابر 
ذوب آهن رئیس هیئت فوتبال خراسان توضیحاتی ارائه داده است. احسان 
اصولی در گفت وگو با "ورزش سه" این موضوع را این طور توضیح می دهد: 
»اصلاً تیمی به اسم شهرخودرو وجود ندارد. ما رفتیم و بررسی کردیم و 
دیدیم که تیمی به اسم شهرخودرو وجود نــدارد و ثبت نشده است. او 
سپس در پاسخ به اینکه آیا فرهاد حمیداوی وجهی بابت هزینه های صورت 
گرفته در این چند سال درخواست کرده یا خیر، توضیح داد: »ایشان وقتی 
خودش پدیده را گرفت و می خواست آن را شهرخودرو کند، همین شرایط 

الان بود و هیچ پولی موقع گرفتن تیم پرداخت نکرد.

دومین شکار آبی ها از پرسپولیس

آرمان رمضانی به استقلال پیوست
 به گزارش سایت رسمی باشگاه استقلال، پس از درخواست فرهاد مجیدی 
تیم، احمد مددی  ایــن  به  آرمـــان رمضانی  سرمربی استقلال جهت جــذب 
مدیرعامل استقلال با این مهاجم به توافق رسید و او با قراردادی یک سال و نیمه 
به استقلال پیوست. رمضانی سابقه بازی در تیم های پرسپولیس، سایپا، اکسین، 

مس رفسنجان، فجر سپاسی شيراز و ملوان بندر انزلی را در کارنامه خود دارد.

بازگشت میلیچ به تهران 
هرویه میلیچ مدافع هافبک کروات تیم فوتبال استقلال صبح امروز از طریق 
فرودگاه حضرت امام )ره( وارد تهران شد. به گزارش سرویس ورزش فرهاد 
مجیدی پس از اینکه جانشین فکری شد، از مدیران استقلال درخواست 
اینکه  با وجــود  را برگردانند. مدافع کــروات تیم استقلال  کرد که میلیچ 
مطالبات زیادی از این باشگاه دارد اما با حضور مجیدی ابراز تمایل کرده 

بود که به ایران بازگردد و هر چه زودتر در تمرینات استقلال شرکت کند. 

شکایت عزیزیان از رشید مظاهری 
مربی سابق دروازه بان های استقلال از رشید مظاهری در کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال شکایت کرد. به گزارش ایسنا، سعید عزیزیان، دستیار 
سابق محمود فکری و مربی سابق دروازه بان های استقلال، برای شکایت 
از رشید مظاهری، دروازه بان این تیم دیروز در کمیته اخلاق حاضر شد و 

از بازیکن سابقش شکایت کرد.

توافق نهایی مدافع آلومینیوم با تراکتور
به گزارش ایلنا، شاهین توکلی، مدافع آلومینیوم اراک که در این تیم شاگرد 
رسول خطیبی بود، در پنجره زمستانی در فهرست خرید او برای تراکتور 
قرار داشت و حالا خبر رسید که مذاکرات طرفین به توافق نهایی منجر 
شده و این بازیکن به زودی قراردادش را با سرخپوشان تبریزی امضا خواهد 
کرد. به جز توکلی، حامد پاکدل هم دیگر بازیکن آلومینیوم است که مد 

نظر خطیبی و تراکتور قرار دارند و مذاکرات در مورد آن ها در جریان است.

w w w . q u d s o n l i n e . i r
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حاتمی: از استقلال به AFC شکایت می کنم   مهاجم پیشین تیم استقلال گفت که به دلیل پرداخت نشدن مطالباتش از سوی این باشگاه، به کنفدراسیون فوتبال آسیا شکایت خواهد کرد.
به گزارش خبرگزاری ورزش سه فرزاد حاتمی درباره حضورش در فدراسیون فوتبال گفت: 100 میلیون تومان طلب من از استقلال از سال 91 مانده است. به حرمت هواداران از استقلال شکایت نکردم. 
نامه مربوط به استقلال را ترجمه کردم و به مددی نشان دادم. گفتم می خواهم این را به AFC بفرستم، اما مسئولیت پذیری آن ها در حد صفر است. گفتم به AFC شکایت می کنم، اما مددی گفت برو پول نداریم!

دنیای ورزش

تلگرامی

 جواد رستم زاده  خداداد که آوازه اش را نه 
به خاطر بازی در استقلال و پرسپولیس 
و  ملی  تیم  در  درخــشــش  به خاطر  کــه 
تــیــم هــای آلــمــانــی و آمــریــکــایــی بدست 
آورد در مورد لیگ در سالی که گذشت 
حــرف هــای جالبی دارد کــه بــا هــم مــرور 

می کنیم.

استقلال نیم فصل اول چطور بود؟  
تا آنجایی که بازی های استقلال را موفق 
شدم ببینم این تیم خوب و جاندار بازی 
می کرد و نتایجی هم که کسب شد گواه 
این مدعاست. آمار آنالیزی تیم هم نشان 
می دهد که استقلال نسبت به سال های 

قبل بهتر شروع کرد.

مجیدی می تواند به قهرمانی برسد؟  
ــزار لازم را بــرای  چــرا کــه نــه؟ ایــن تیم ابـ
قهرمانی در اختیار دارد و هنوز تا پایان 
لیگ فرصت زیادی است و فاصله تیم ها 

حتی در صــدر و میانه جـــدول آن قــدر 
نیست که نتوان جبران کرد.

شانس پرسپولیس چقدر است؟  
آن ها خودشان را با چند برد بالا کشیدند. 
بازیکنان خوب و تیم یکدستی دارنــد و 
این تیم را هنوز شانس اصلی قهرمانی 

می دانم.

نسبت به انتقاد پیشکسوتان از تیم   
چه نظری دارید؟ 

اصـــولاً در هیچ کجای دنیا ایــن قــدر که 
اظهار  تیم ها  مــورد  در  ما  پیشکسوتان 
مورد  در  نمی دهند.  نظر  می کنند  نظر 
مــدیــره هــم همین طور  اعــضــای هیئت 
است. در ایران چون ما تعریف درستی 
از پیشکسوت نداریم و چارچوب اداری 
بـــرای هیئت مــدیــره هــا وجـــود نـــدارد در 
یک روز می بینیم 100 نفر پیشکسوت 
و عضو هیئت مدیره در مورد استقلال 

و پرسپولیس مصاحبه کرده و جو را به 
هم زده اند. من می گویم گاهی سکوت ما 
بهترین کمک به تیم است. اما متأسفانه 
چون خیلی ها در خانه می مانند و از یادها 
محو می شوند برای بودن در بورس دائم 

مصاحبه می کنند.

مقایسه    شما  با  را  قایدی  خیلی ها 
می کنند.نظر شما در مــورد شکل بازی 

قایدی چیست؟
درمــورد قایدی من یک بار گفتم که این 
بچه باید روی عضلاتش کار کند که ظاهراً 
آقایان ترش کردند. من در هوش و تکنیک 
امروز  فوتبال  اما  ــدارم،  ن تردیدی  قایدی 
می گوید تا عضلات قوی نداشته باشی 

نمی توانی توپ از پس مدافعان بربیایی.

چه شد که هیچ وقت به استقلال و   
پرسپولیس نپیوستید؟

با  ــه کــشــور برگشتم  ب ــارج  از خــ وقــتــی 

مــذاکــره شدم  وارد  که  تیمی  نخستین 
استقلال بود. حتی بعدها با علی پروین 
هم مــذاکــره کــردم که در آخرین لحظه 

پرسپولیسی نشدم.

کرونا روی لیگ هم تأثیر داشت؟  
قطعاً داشته. فوتبال با تماشاگران زنده 
این فصل هم در استادیوم های  اســت. 
خالی شاهد بــازی هــای ســردی هستیم 
که جذابیت لیگ را کم کرده است. این 
در تمام دنیا قابل مشاهده است.ضمن 
اینکه کیفیت فنی لیگ ما نسبت به 

سال های قبل افت کرده است

به صعود تیم ملی خوشبین هستید؟  
با این اتفاقی که بــرای میزبانی ها افتاد 
کارمان خیلی سخت و پیچیده شد. قبلاً 
می شد به پیروزی در زمین خودی بیشتر 
فکر کرد اما الان بچه ها باید غیرت به 

خرج دهند تا به جام جهانی برویم. 

در یک رده بندی از تیم های باشگاهی فوتبال قاره کهن، نایب قهرمان فصل گذشته 
لیگ قهرمانان آسیا صدرنشین است. سایت فوتی رنکینگ رده بندی برترین  تیم های 
در  عملکردشان  اســاس  بر  را  آسیا  قــاره  فوتبال  باشگاهی 
تا 2020 منتشر کرده است که در  فاصله  سال های 2017 
این رده بندی تیم فوتبال پرسپولیس با کسب 4336 امتیاز 

در صدر قرار دارد.
پس از قرمزپوشان تهران که فصل گذشته برای دومین بار 
در سه فصل اخیر فینالیست لیگ قهرمانان آسیا شدند، 
تیم الهلال عربستان با 3894 امتیاز در جایگاه دوم قرار 
گرفته است و تیم اولسان هیوندای کره جنوبی که امسال پرسپولیس را در فینال 

لیگ قهرمانان شکست داد با 3658 امتیاز در رده سوم است. 

مدافع پدیده مشهد با دریافت رضایت نامه اش از این تیم جدا شد. به گزارش ایسنا، فرشاد 
فرجی مدافع مد نظر پرسپولیس و یحیی گل محمدی پس از حذف تیم فوتبال پدیده از 

جام حذفی با شکست برابر ذوب آهن، رضایت نامه اش را 
از این باشگاه مشهدی دریافت کرد و از جمع شاگردان 
مهدی رحمتی جــدا شــد. حــالا ایــن مــدافــع در آستانه 
پیوستن به پرسپولیس قرار دارد و مسئولان باشگاه پدیده 
مشهد هم ادعــا کردند که پرسپولیس بــرای جــذب این 
بازیکن با این تیم به توافق رسیده است. فرجی سابقه کار 
کردن با یحیی گل محمدی را در پدیده )شهرخودرو سابق( 

داشت و توانسته بود زیر نظر یحیی گل محمدی به رده چهارم لیگ برتر برسد و با تیمش 
سهمیه لیگ قهرمانان آسیا را کسب کند.

فرجی سرخپوش جدیدپرسپولیس در صدر برترین تیم های باشگاهی آسیا

دراگان اسکوچیچ به جلسه مشترک خود 
با رئیس کمیته مسابقات AFC و نماینده 
بحرین اشــاره کــرد و گفت که نسبت به 

تصمیمات اعتراض داشته است.
ــان  ــ ــ دراگ ورزش  ــــس  ــروی ســ گـــــــزارش  ــه  ــ ب
اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
در واکنش به اتفاقات رقم خورده در ارتباط 
با میزبانی دیدارهای باقیمانده انتخابی جام 
جهانی 2022 نکاتی را اشاره کرد. مطلبی 
که اسکوچیچ به آن اشاره کرده، بدین شرح 
اســت: خطاب به تمامی فوتبال دوستان 
ایرانی؛ وقتی با آقای شین منَ گیل، رئیس 

کــمــیــتــه مــســابــقــات 
کـــنـــفـــدراســـیـــون 
روز  در  آســـیـــا، 
26 بهمن ویدئو 
کـــــنـــــفـــــرانـــــس 

داشتیم، مستقیماً به ایشان خاطرنشان 
کردم که به عقیده من تمام تصمیمات از 
قبل گرفته شده و این کنفرانس تنها به 
حالتی تشریفاتی و فرمالیته برگزار شده 

است و من فایده ای در آن نمی بینم.
در ظاهر، آن ها نظرات ما را خواستند، اما 
شک ندارم که همه چیز از قبل مشخص 
شده بــود، چراکه وقتی صحبت از انجام 
بازی ها در فروردین یا تعویق آن ها به خرداد 
مانیتور  روی صفحه  پیامی  ناگهان  بــود، 

ظاهر شد که تعویق بازی ها قطعی شده.
چیزی که بیشتر تعجب مرا برانگیخت، 
زمانی بود که موضوع جلسه درباره تعویق 
بازی ها از فروردین به خــرداد بود و بدون 
هیچ مقدمه ای، نماینده بحرین شروع به 
باعث  از میزبانی کــرد که کاملاً  صحبت 

حیرت زدگی من شد.
ــرایــم قــابــل هضم  گــذشــتــه از ایــن هــا، ب
یک  حــدود  مسابقات  چــرا  کــه   نیست 
سال به تعویق افتاده اند. وقتی صحبت 
باشد،  انــســان هــا  سلامت  و  صحت  از 
ــراد و رعــایــت  ــ قــطــعــاً حــفــظ ســلامــت اف
شــیــوه نــامــه هــا بــرایــم بــالاتــریــن اولــویــت 
است. اما، ویروس کرونا دیگر موضوعی 
جــدیــد نــیــســت، و فــکــر مــی کــنــم که 
بــرگــزاری  زمینه  در  تجربیاتی   AFC
ایـــن یــک ســـال پیدا  مــســابــقــات در 
 AFC کرده. من مصرانه از نمایندگان
رقابت های  ــرگــزاری  ب از  تــا  خواستم 
الگوبرداری کنند و  اروپا  مختلف در 
پاسخ آن ها به من چنین بود، »شما 
متوجه تنوع قاره آسیا نیستید«.حالا 
با این تصمیم، کاملاً متوجه تنوع در 

طرز برخورد شده ام. خلاف عرف.

ســیــنــا حــســیــنــی: در روزهـــــــای اخــیــر 
برخی منابع غیر رسمی مدعی شدند 
لیگ  رقــابــت هــای  در  ایـــران  نمایندگان 
قــهــرمــانــان آســیــا بــایــد فــهــرســت اولــیــه 
مارس  تا 15  حداکثر  را  خــود  بازیکنان 
2021 یعنی 25 اسفند ماه 1399 را برای 

کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال کنند.
با انتشار این خبر میزان نگرانی هواداران 
استقلال با توجه به مسدود بودن پنجره 
نقل و انتقالاتی باشگاه خود از سوی فیفا 
ــودوروف، به شکل  ــ ب به واسطه شکایت 
قابل توجهی افــزایــش یافت امــا پس از 
بررسی های صورت گرفته مشخص شد 
این خبر به هیچ عنوان صحت نــدارد و 
صرفاً به واسطه جوسازی رسانه ای از سوی 

خبرنگاران سعودی مطرح شده است.
بــرای اطمینان بیشتر، به ســراغ رئیس 
فــدراســیــون  بین الملل  ــط  ــ روابـ کمیته 
فوتبال رفتیم تا در این خصوص از وی 
استعلام بگیریم که حمیرا اسدی در این 
خصوص گفت: ما تا روز 23 مارس 2021 
داریم  ماه 1400 فرصت  فروردین  ،سوم 
تا فهرست بازیکنان نمایندگان ایران را 
بــرای ثبت نام و صــدور کــارت شرکت در 
مسابقات به کنفدراسیون فوتبال آسیا 

ارسال کنیم.
باشگاه  ــه ســه  ب گــفــت:  ادامــــه  در  وی 
حاضر در مسابقات مرحله گروهی لیگ 
تا مــدارک  قهرمانان آسیا اعــلام کردیم 
خــود را در مــدت زمــان تعیین شــده به 
فدراسیون ارائــه کنند تا فرایند ثبت نام 

صورت گیرد.
با استناد به توضیحات رئیس کمیته روابط 
بین الملل فدراسیون فوتبال جای هیچ گونه 

نگرانی برای هواداران استقلال وجود ندارد، 
ــد پس از  چــون آن هــا فرصت لازم را دارن
خود  انتقالات  و  نقل  پنجره  بازگشایی 
نسبت به ثبت قرارداد بازیکنان تازه وارد 

خود اقدامات لازم را انجام دهند.
ــاد روز  ــ ــه احــتــمــال زی گفته مــی شــود ب
یا درنهایت سه شنبه پنجره  دوشنبه 
پرداخت  با  استقلال  انتقالات  و  نقل 
ــودوروف از ســوی فیفا  طلب نیکولای بـ
بازگشایی خواهد شد تا قــرارداد نفرات 
جدید به صورت رسمی در سازمان لیگ 
ثبت شود و کارت بازی آن ها صادر شود.

تنها نکته مهمی 
ایــــن  در  ــه  ــ ــ کـ
ــد به  ــایـ بــیــن بـ
صورت ویژه از 
باشگاه  ســوی 
اســـــتـــــقـــــلال 
شود،  پیگیری 

بررسی  موضوع 
مدارک خروجی 
کادر  و  بازیکنان 
فنی این باشگاه 
بــرای حضور در 
گروهی  مرحله 
مسابقات است.

افشاگری اسکوچیچ :

جلسات  AFC تشریفاتی است
رئیس کمیته روابط بین الملل فدراسیون در گفت و گو با قدس: 

هیچ خطری استقلال را تهدید نمی کند

خداداد در گفت و گو با قدس:

 تیم ملی باید  تیم ملی باید 
غیرتی غیرتی بازی کندبازی کند

با پایان قرارداد با سیتیزن ها

آگوئرو بمب کاتالان؟
سرخیو آگوئرو، مهاجم آرژانتینی سیتی، به ماه های پایانی قرارداد خود با 
سیتیزن ها رسیده است و گفته می شود که هفته هاست در حال مذاکره 

با بارسلونا برای پیوستن به کاتالان هاست.
به گزارش سرویس ورزش اما نکات مثبت، منفی و پرسش های بسیاری 

در ارتباط با امضای قرارداد احتمالی بین آگوئرو و بارسا وجود دارد.

قرارداد سنگین»
پایان  این تابستان به  با سیتی در  قــرارداد ستاره آرژانتینی سیتیزن ها 
می رسد و این به آن معنا است که او می تواند به عنوان بازیکن آزاد به 
بارسلونا بپیوندد. دستمزد فعلی او چیزی حدود 15 میلیون یورو است 
که پرداختش برای بلوگرانا ناممکن است و آگوئرو باید برای پیوستن به 

کاتالان ها با کاهش دستمزد موافقت کند.

زوج مسی»
مسی در این سال ها مدام هم تیمی هایی که با آن ها ارتباط خوبی داشته و درک 
متقابلی از یکدیگر داشته اند را از دست داده است، از سسک فابرگاس، ژاوی 
هرناندز و آندرس اینیستا گرفته تا نیمار و لوئیس سوارز.او از زمان جوانی با آگوئرو 
ارتباط فوق العاده ای دارد و آن ها در تمام طول دوران حرفه ای خود در تیم ملی 

تیمی بوده اند. اگر مسی در بارسا بماند، می تواند نقش آرژانـــتـــیـــن هم 
پررنگی در ترغیب دوست خود برای امضای قرارداد 

با کاتالان ها داشته باشد.

مهاجم پیر»
زودی 33 ساله  به  با 20 مصدومیت  آگوئرو 
بسیار  دقایق  فصل  این  در  و  خواهد شد 
بارسلونا  در  اســـت.  ــرده  کـ ــازی  بـ کــوتــاهــی 
ــا در  تــردیــدهــایــی وجـــود دارد کــه آیــا آن هـ
دورانی که مشغول بازسازی تیم هستند، 
نیاز به بازیکنی دارند که به غروب خود 
و  مــی شــود  نــزدیــک  فوتبال  جهان  در 

سال های اندکی را پیش رو دارد؟

واکنش دو پهلو»
مهاجم سیتی در توئیت خود 
می نویسند  دارند  »همه  گفت: 
بــارســا. بگذارید کمی  بــارســا،  بــارســا، 
بیندازیم.  نگاهی  یک  و  کنیم  صبر 
هــنــوز در سیتی  ــا  مـ کــنــیــد.  بـــس 

هستیم«.
او چندی پیش هم در حالی که در 
توییچ مشغول استریم بود با لیونل 
را  تماسش  و  گرفت  تماس  مسی 
توییت  در  دنبال کنندگانش  بــرای 

پخش کرد.

 دی ماریا 
در پاریس ماندگار شد

پاری سن ژرمن رسماً اعلام کرد پس از به 
نتیجه رسیدن مذاکرات با آنخل دی ماریا، 
قرارداد خود با این ستاره آرژانتینی را تا سال 
2022 تمدید کرده است. به گزارش سرویس 
ورزش آنخل دی ماریا که از سال 2015 به 
PSG پیوسته، در این سال ها در 248 بازی 
برای پاریسی ها به میدان رفته، 87 گل به 

ثمر رسانده و 99 پاس گل داده است. 

 قیمت رونالدو 
 فقط 30 میلیون یورو!

ــزارش کــرده انــد که  رســانــه هــای ایتالیایی گـ
یوونتوس به زودی با رونالدو جلسه ای برگزار 
خواهد کرد تا آینده او را به بحث بگذارند.

یوونتوس نه تنها در تصمیم خود بر فروش 
رونالدو جدی است که حالا رقم انتقال او را 
نیز تعیین کرده است. رسانه های ایتالیایی 
گزارش کرده اند که بانوی پیر برای جلوگیری 
از ضرر و زیان لازم است که رونالدو را حداقل 

به مبلغ 30 میلیون یورو به فروش برساند.

 ایکر کاسیاس 
از همسر خود جدا شد

ســارا کاربونرو، همسر ایکر کاسیاس فاش 
کرد این زوج از یکدیگر جدا شده اند. سارا 
کاربونرو  با انتشار متنی در صفحه رسمی 
خــود فــاش کــرد او و ایکر کاسیاس بعد از 
11 سال زندگی مشترک تصمیم گرفتند از 
ایکر کاسیاس مدتی  یکدیگر جدا شوند. 
پیش و پس از ابتلا به بیماری قلبی از دنیای 

فوتبال خداحافظی کرد.

فروش بخشی از سهام 
گلیزرها در منچستریونایتد

ــان  ــکـ ــالـ مـ از  ــی  ــکــ ــ ی گــــلــــیــــزر،  آورام 
ارزش  به  خــود  سهام  منچستریونایتد، 
گذاشته  فروش  برای  را  یورو  میلیون   85
آورام  ورزش  گـــزارش ســرویــس  اســت.بــه 
گلیزر اعلام کرده است که 5 میلیون سهم 
کلاس A خود را به فروش می رساند، هر 
اعــلام  از  پــس  اســت  او ممکن  کــه  چند 
زیادی  معرض خسارت  در  موضوع  این 
باشگاه  مالکیت  روی  امر  این  اما  باشد 

منچستریونایتد تأثیر نخواهد گذاشت.

ــا نــدا   ــوشــاد و نیما عــالــمــیــان هــمــراه ب ن
شهسواری و شیما صفایی نمایندگان تنیس 
روی میز ایران در مسابقات گزینشی المپیک 
در سطح جهانی و قاره ای هستند، این چهار 
نماینده کشورمان از امروز دیدارهای خود را 

در این میادین آغاز می کنند.
حسن یزدانی گفت: برای من خوشایند  

بود که انتخابی وزن 86 کیلوگرم زودتر برگزار 
شود تا بتوانم تمرکز بیشتری داشته و بتوانم 
فکر کنم؛ چراکه کشتی گیری هستم که هم 
سهمیه این وزن را گرفته ام و اگر بخواهم تا 
دو ماه از قبل از المپیک در فکر این باشم که 
انتخاب می شوم یا نه، قطعاً برنامه ریزی برایم 

سخت می شد.
نخستین دوره المپیاد ورزشــی مشترک  

ــــش در  دانــشــگــاه هــا و آمــوزشــگــاه هــای ارت
رشـــتـــه هـــای، جــهــت یـــابـــی، ســنــگــنــوردی، 
آمادگی  و  تپانچه  و  تفنگ  بــا  تــیــرانــدازی 

جسمانی، برگزار شد.
ــا بـــه پــیــشــنــهــاد مــحــمــدرضــا حــاج   ــن ب

تیم جـــودو جــوانــان  یـــوســـف زاده سرمربی 
سازمان  مدیر  کریمی،  مصطفی  تأیید  و 
تیم های ملی و همچنین آرش میراسماعیلی 
رئیس فدراسیون، محسن زکریا به عنوان 

مربی تیم ملی جوانان منصوب گردید.
در جریان دیدار نخست فینال لیگ برتر  

والیبال بین تیم هــای شــهــرداری ارومیه و 
فولاد سیرجان، مسعود غلامی، سرعتی زن 
تیم ارومیه در هنگام فرود دچار پیچیدگی 
مچ شد. بعد از معاینه پزشک مشخص 
ــدارد، اما  شد او دیگر تــوان ادامــه بــازی را ن
بــرای خــروج این بازیکن به بیرون از زمین 
تقریباً همه بازیکنان شهرداری ارومیه بسیج 
شدند!چند نفر از بازیکنان شهرداری ارومیه 
با گرفتن دست و پای غلامی او را از زمین 
به شکل عجیبی بیرون بردند تا ادامه مداوا 
روی مــچ پــای ایــن بازیکن بــیــرون از زمین 

صورت بگیرد.
در   تیم ملی پومسه  انتخابی  مسابقات 

دو گــروه دختران و پسران بــرای حضور در 
رقابت های آنلاین قهرمانی جهان برگزار و 

چهار نفر برتر معرفی شدند.
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اذان ظهر

نیمه شب شرعی

غروب خورشید

اذان صبح فردا

اذان مغرب

طلوع خورشید

اوقات شرعی به افق مشهد
اذان ظهر

نیمه شب شرعی

غروب خورشید

اذان صبح فردا

اذان مغرب

طلوع خورشید

ذکر روزاوقات شرعی به افق تهران
)صد مرتبه(  

یا ذاالجلال والاکرام

  اذعان نشریه نیوز ویک؛ 
سیاست خارجی بایدن فقط در لحن با ترامپ تفاوت دارد

آمریکا  همانی که بود...
با  تحلیلی  در  نیوزویک  آمریکایی  نشریه  علوی    
عنوان »سیاست خارجی بایدن بیشتر از آنچه تصور 
می کنید به سیاست خارجی ترامپ شبیه است« به 
تحلیل یک ماه و نیم گذشته از دوره رئیس جمهور 
جدید آمریکا و تفاوت های حرف با عمل وی در عرصه 
سیاست خارجی پرداخته و نوشته است: گر چه او 
منتقد سیاست های ترامپ بود، اما در عمل همان راه 
را در پیش گرفته است. به گزارش فارس، با وجود آنکه 
دولت بایدن برخی اقدامات را برای بازگشت آمریکا به 
چارچوب های گذشته انجام داد اما در کل، سیاست 
خارجی این کشور در کل نسبتاً ثابت باقی مانده و جز 
قطع حمایت نظامی آمریکا از ائتلاف سعودی در یمن 
و تمدید معاهده استارت نو با روسیه، سیاست خارجی 
بایدن بیشتر از آنچه طرفداران وی حاضر به قبول آن 
هستند به ترامپ شبیه است. این نشریه افزوده: اگر 
لحن و بیان کنار گذاشته شود، شباهت های سیاست 
بایدن با ترامپ تاکنون از تفاوت های آن بسیار بیشتر 
بوده است. در خصوص روسیه، دوره بایدن نمی تواند 
تفاوت چندانی با دولت قبلی داشته باشد. طبق این 

مطلب، احتمالاً رویکرد بایدن در قبال مسئله روسیه 
همان رویه چهار ساله دوره ترامپ باشد: تحریم های 
بیشتر بر اقتصاد روسیه، حملات سایبری گاه به گاه، 
کشورهای  در  آمریکایی  نظامیان  استقرار چرخشی 
حوزه بالتیک و زمزمه دربــاره وجود روزنــه مذاکره. در 
ادامه این مطلب ذکر شده حدود ۹۰۰ نظامی آمریکایی 
همچنان در شرق سوریه برای حفاظت از میادین نفتی 
)قاچاق نفت سوریه( حضور دارند و گاهی به گشت زنی 
می پردازند، مأموریت های آموزشی و مشورتی هم که 
اساساً مدت زمان بی پایانی دارند، در حال انجام است. 
در خصوص عربستان هم اگر سرزنش »محمد بن 
سلمان« درباره تکه تکه کردن خاشقچی کنار گذاشته 
شود، به ادعای نیوزویک، دولت بایدن به نظر می رسد 
به همان اندازه دولت ترامپ متعهد به دفاع از عربستان 
سعودی اســت. در عــراق نیز همچنان حملات علیه 
حضور آمریکایی ها و پاسخ متقابل آن ها ادامه دارد. در 
پایان این مطلب، نتیجه گیری شده بنابراین آن طور که 
به نظر می رسد سیاست خارجی امروز آمریکا بسیار 

شبیه سیاست خارجی دیروز این کشور است.

صدر اعظم اتریش:

 توزیع واکسن کرونا 
در اروپا ناعادلانه است

صدر اعظم اتریش 
در  جـــمـــعـــه  روز 
رونــد  از  سخنانی 
ــاعــادلانــه  تـــوزیـــع ن
ــا در  واکــســن کــرون

ــا انتقاد  کــشــورهــای عضو اتــحــادیــه اروپـ
اتحادیه  اعضای  از  برخی  گفت:  و  کرد 
اروپا دزُهای بیشتری در مقایسه با دیگر 
کشورها دریــافــت کــرده انــد. بــه گــزارش 
نــاعــادلانــه  بــا  ــارس، سباستین کــورتــز  ــ ف
در  کرونا  واکسن  توزیع  کــردن  توصیف 
واکسن ها  تحویل  گفت:  ــا  اروپ اتحادیه 
ــاس جمعیت کــشــورهــا صــورت  ــر اســ ب
نمی گیرد و تفاوت هایی میان کشورهای 
به طــور مثال،  مالت  دارد.  عضو وجــود 
دریافت  بلغارستان  از  بیشتری  واکسن 
کرده و هلند نیز از دزهای اضافی بهره مند 
شده است. وی برخی کشورهای اروپایی 
را بــه وضــع قـــراردادهـــای فــاش نشده با 

شرکت های دارویی متهم کرد.

ریاض حداد، سفیر سوریه در روسیه س
اخبار منتشر شده مبنی بر انتقال رئیس 
جمهور این کشور به مسکو برای مداوای 

کرونای بشار اسد را تکذیب کرد.
شمار تلفات انفجار جمعه شب هرات س

افغانستان به هشت کشته و ۵۳ زخمی 
افزایش یافت.

در س رژیـــم صهیونیستی  بــالــگــرد  یــک 
فلسطین  شمال  در  پینا  راش  منطقه 
اشغالی سقوط کرد که در پی آن، چهار 

نفر مجروح شدند.
نیکوس دندیاس، وزیر خارجه یونان از س

ترکیه، همسایه خود  گام های هسته ای 
به شدت ابــراز نگرانی کرد و آنکارا را به 
دنبال کسب دانش ساخت سلاح اتمی 

دانست.
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عثمانی ها در یمن زمینگیر می شوند؟
برخی رسانه ها و شخصیت های سیاسی از تلاش های سعودی برای ورود 
ترکیه به جنگ یمن در حمایت از دولت عبد ربه منصور هادی خبر 
می دهند. از طرفی وزیر خارجه عربستان هم روزهای گذشته به قطر 
سفر کرد تا در این خصوص رایزنی کند . ترکیه نیز در اقدامی کم سابقه 
حملات جنبش انصارالله به عمق خاک سعودی را محکوم نمود. در 
خصوص دخالت ترکیه در یمن گمانه زنی های مختلفی صورت گرفته و 
کیفیت و کمیت ورود نظامی این کشور به بحران یمن هنوز در هاله ای 

از ابهام قرار دارد.
با توجه به اینکه رئیس جمهور آمریکا از مستشاران نظامی این کشور 
درخواست کرده در عملیات های تهاجمی علیه یمن شرکت نکنند و 
زمینگیر  از جنگنده بمب افکن های سعودی  به همین علت، بسیاری 
شده اند، وزارت دفاع سعودی به دنبال جایگزین مناسبی است تا بتواند 
راستا  همین  در  کند.  پر  را  آمریکایی  نظامی  کارشناسان  خلأ حضور 
کشوری مدنظر بود که با سیستم های نظامی آمریکایی آشنایی لازم 
را داشته باشد. رژیم صهیونیستی و ترکیه دو گزینه مدنظر آل سعود 
بودند اما با توجه به مشکلات ناشی از حضور مستشاران یهودی در 
عربستان، این کشور تصمیم گرفت به سراغ ترکیه برود. تجربه موفق 
ترکیه در پشتیبانی از جمهوری آذربایجان در جنگ قره باغ هم یکی 
از دلایل رغبت بن سلمان به کارشناسان نظامی آنکاراست. از سوی 
دیگر، حزب اخوانی اصلاح و خانواده الاحمر که مؤسسان این حزب 
و دولــت نجات ملی در  انصارالله  با آل سعود علیه  در یمن هستند، 
اتحاد بوده و یکی از دلایل ورود ترکیه به بحران یمن، حمایت و تقویت 

اخوان المسلمین این کشور است. 
استمداد بن سلمان از رئیس جمهور ترکیه نشانه ضعف و استیصال 
مفرط عربستان است. این دو در سال های گذشته از جمله رقبای جدی 
یکدیگر بودند تا جایی که اردوغان در داستان قتل خاشقچی از هیچ 
تلاشی برای تخریب وجهه ولیعهد سعودی دریغ نورزید. اما ناتوانی 
جدی ارتش عربستان در مقابل ارتش در محاصره یمن و پشتیبانی 
جنوبی،  همسایه  علیه  تهاجمی  عملیات های  از  بایدن  دولــت  نکردن 
بن سلمان را بر آن داشته تا ذلت را نوش جان کرده و دست نیاز به سوی 
رئیس جمهور ترکیه دراز کند. پرستیژ آل سعود هم با این درخواست 
به شدت لطمه خواهد دید زیرا کشوری که خود را رهبر جهان اسلام 
می داند و ارتش آن سالانه حدود ۷۰ میلیارد خرج دربرداشته پس از 
۶ سال تجاوز علیه یمن به نقطه ای از اضطرار رسیده که دست کمک 
به سوی رقیب منطقه ای خود دراز می کند. در این میان، امارات که از 
قدیم از جمله دشمنان جدی ترکیه، اخوان المسلمین و حزب اصلاح به 
شمار می رفت و در موارد متعددی از جمله بحران لیبی و سوریه عملاً 
و علنی در مقابل سیاست های اردوغان ایستاد، با این اقدام احتمالی 
ریاض موجبات تقویت واگرایی بین بن زاید و بن سلمان را فراهم می آورد. 
همچنین ورود ترکیه به بحران یمن سبب بروز بی اعتمادی قطر نسبت 
به اردوغان خواهد شد؛ زیرا نشانه  ای بر فرصت طلبی و پایبند نبودن 
وی به اصول عقاید خویش است که نمی توان روی او از لحاظ اتحاد 

راهبردی حساب کرد.
در مجموع، حمایت نظامی ترکیه از سعودی تغییری در توازن نظامی 
ایجاد نخواهد کرد. چرا که در ۶ سال گذشته، ایالات متحده، انگلیس و 
فرانسه نهایت حمایت خود را از سعودی داشته اند اما نه تنها موجبات 
تحدید و هزیمت ارتش یمن را فراهم نساختند بلکه از سال گذشته 
جنگ روند معکوس به خود گرفته است. ترکیه از لحاظ توان نظامی 
ارتش  ورود علنی  یاد شده نیست.  با سه کشور  قابل مقایسه  حتی 
اردوغان به بحران یمن اعلان جنگ آشکار به دولت نجات ملی است 
برای  را  و کمیته های مردمی مشروعیت لازم  ارتــش  به  نتیجه،  که در 
حمله به منافع ترکیه خواهد داد. به نظر نمی رسد اردوغــان از لحاظ 
کمیت و کیفیت، ارتش خود را در بحران یمن به صورت راهبردی درگیر 
از سوی محور مقاومت جدی  اقدام علیه انصارالله،  اما هرگونه  کند. 
تأثیر  ترکیه  به  این محور نسبت  و در محاسبات اضــلاع  گرفته شده 
چشمگیری خواهد گذاشت، به خصوص آنکه دولت نجات ملی یمن 
متحد راهبردی جمهوری اسلامی ایران است و اقدام احتمالی ترکیه، 
از عراق و سوریه به یمن نیز  را  این دو بلوک قدرت منطقه ای  رقابت 

خواهد  کشاند.
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آلزایمر!آلزایمر!
یــک مــعــارض ســرشــنــاس عــربــســتــانــی گــفــت: ســلــمــان بن 
عبدالعزیز، شاه سعودی دچار آلزایمر شده و درکی از پیرامون 
ملک  بیماری  نشانه های  افـــزود:  الفقیه  سعد  نـــدارد.  خــود 
آغــاز شده و در سال ۲۰۱۶ به مرحله  از سال ۲۰۱۳  سلمان 
غیر قابل بازگشت رسیده و اکنون او درکی از اتفاقاتی که در 
اطرافش رخ می دهد، ندارد و حافظه کوتاه مدتش تنها برای 
دقایقی کفاف می دهد. او در مورد انزوای محمد بن سلمان، 
ولیعهد این کشور در جامعه جهانی گفت عدم تعامل با وی 

به یک رویه و دستورالعمل جهانی تبدیل شده است.
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یادداشت

 دکتر علیرضا تقوی نیا، کارشناس مسائل منطقه

پس از انتشار اخباری درباره جلوگیری 
از ورود ولیعهد اردن به مسجدالاقصی 
ــا لــغــو سفر  ــدام ب ــ و هــمــزمــانــی ایـــن اق
به  صهیونیستی  رژیـــم  نــخــســت وزیــر 
این  دلیل  اردن  خارجه  وزیــر  ــارات،  امـ
سوی  از  گذشته  تــوافــق  نقض  را  امــر 
به گزارش  صهیونیست ها عنوان کرد. 
داد:  توضیح  الصفدی  ایمن  سی ان ان، 
بـــه شهر  ســفــر  قــصــد  اردن  ولــیــعــهــد 
قدس و ادای نماز در مسجدالاقصی را 
داشت و در همین راستا، هماهنگی ها 
با تل آویو انجام شد. در لحظه پایانی، 

اسرائیل از توافق عقب نشست و سعی 
کرد برنامه را تغییر دهد. وزیر خارجه 
به نخست وزیر  ادامه خطاب  در  اردن 
با  توافق  از  گفت:  صهیونیستی  رژیم 
سفری  از  می کنی،  خالی  شانه  اردن 
دینی ممانعت به عمل مــی آوری، بعد 
از حریم  انتظار داری به اردن بیایی و 
جدی  بــایــد  اینجا  کــنــی؟!  عــبــور  اردن 
باشیم. آیا این امر مورد پذیرش است؟ 
و  ــان  ام میان  امضا شــده  تــوافــق  طبق 
تل آویو، اردن تولیت مسجدالاقصی را 
برعهده دارد و مسئول اداره آن است.

خشم اردن از نتانیاهو
توافق را نقض می کنی و می خواهی از حریم ما هم عبور کنی؟

گفت  گذشته  روز  ترکیه  خــارجــه  ــر  وزیـ
بــا روســیــه و قطر  نشست ســه جــانــبــه 
جایگزینی برای روند آستانه نبوده بلکه 
متممی بـــرای آن هـــا بــه شــمــار مــی آیــد. 
ــودی، مــولــود چـــاووش  ــاتـ ــزارش راشـ ــ بــه گ
اوغلو در ادامه اعلام کرد: به ابتکار قطر، 
نشست های هماهنگی در سطح مدیران 
ارشد سه کشور و پیش از آنکه تصمیمی 
دربــاره نشست سه جانبه وزیــران گرفته 
شود،  برگزار شد. وزیر خارجه ترکیه اضافه 
کرد: قطر تمایل دارد گام های ملموسی را 
به خصوص در زمینه اوضاع انسانی در 

سوریه بـــردارد و هــدف از ایــن اقــدامــات، 
و  در سوریه  ثبات  و  به صلح  دستیابی 
رسیدن به راه حل سیاسی در آن است. 
وی ادامه داد: این سه کشور اقداماتی در 
عرصه میدانی انجام می دهند به همین 
دلیل سازوکار سه جانبه وزارتی نام گذاری 
شــده اســت. وزیــر خــارجــه ترکیه گفت: 
ارشــد سه  نشست ها در سطح مدیران 
کشور برای بحث و بررسی در خصوص 
راه هــای همکاری در سوریه ادامه خواهد 
یافت و نشست سه جانبه بعدی وزیران 

در ترکیه برگزار خواهد شد.

تحرکات جدید اخوانی ها در سوریه
آنکارا: نشست  سه جانبه با مسکو و دوحه جایگزین روند آستانه نیست

اتاق فکر
اندیشکده هریتیج بررسی می کند

چرا بسته حمایتی 1/9تریلیارد دلاری بایدن یک فاجعه است؟
 مترجم: امیرمحمد سلطان پور   اندیشکده هرِیتیِج در 
مقاله ای به انتقاد از بودجه 1.۹ تریلیارد دلاری دولت بایدن 
برای کمک به اقتصاد این کشور در همه گیری ویروس کرونا 
می پردازد و آن را حل کننده مشکلات نمی داند. قرار است 
در هفته جاری این برنامه نجات آمریکا به قانون تبدیل 
شود. با اینکه همواره از این بودجه به عنوان حرکتی برای 
بهبود شرایط بحران کووید 1۹ در آمریکا نام می برند اما 
نکته عجیب اینجاست در هیچ کجای آن تمرکزی برای 
متوقف کردن گسترس این ویروس دیده نمی شود. به جای 
آن، این بسته حمایتی از فهرست آرزوهایی که سیاست 
ترقی خواه در آمریکا به دنبال آن می گردد پر شده است. 
در واقع کمتر از 1۰ درصد از این بودجه به سلامت عمومی 
اختصاص پیدا می کند و بیشتر آن قرار است برای تسویه 
حساب سیاست های گــروه هــای خــاص اختصاص پیدا 
کرده و حیف و میل شود. به عنوان مثال ۹۰ میلیارد دلار 

آن صرف هزینه های پرداخت حق بازنشستگی صنوف 
مختلف می شود که پیش از این در قانون مالیات آورده 
شده و مدت ها پیش از همه گیری ویروس کرونا از لحاظ 
بودجه دچار مشکل بود. بودجه در نظر گرفته شده برای 
چنین چیزی حدود دو برابر بودجه تعیین شده برای انجام 

آزمایش و ردگیری ویروس کروناست.
12۶ میلیارد دلار از این بودجه نیز قرار است برای سیستم 
مدارس موسوم به K12 هزینه شود اما نکته عجیب در 
این قضیه این است ۶.2 میلیارد دلار یعنی تنها ۵ درصد 
این بودجه در هفت ماه آینده خرج شده و بیشتر آن در 

سال 2۰2۶ هزینه می شود؛ حال سؤال اینجاست با آن 
آمریکا کمک  در  مــدارس  بازگشایی  به  چگونه می توان 
کرد؟ ۳۵۰ میلیارد دلار دیگر آن نیز به دولت های محلی 
و فرمانداری ایالت ها اختصاص می یابد که در کنار صدها 
میلیارد دلاری است که تاکنون خرج آن ها شده است. این 
رقمی کاملاً غیرمنطقی است چون در بودجه حمایتی 
سال گذشته کرونا، به تمامی کسری بودجه این ایالت ها 
رسیدگی شده بود. بدتر اینجاست این بودجه بیشتر برای 
ایالت هایی در نظر گرفته خواهد شد که با قرنطینه های 
غیرهوشمندانه و سنگین خود سبب ضربه خوردن سخت 
اقتصاد، از بین رفتن کارخانه ها و بیکاری کارگران شدند. به 
جای در نظر گرفتن چنین بودجه های عظیم و به اصطلاح 
دلار  میلیاردها  رفتن  هــدر  موجب  که  میهن پرستانه ای 
می شوند، قانون گذاران باید با کمک یکدیگر راهبرد مناسبی 

تعیین کنند تا بتوانند جلو گسترش کرونا را بگیرند.

احتمال تداوم 
خشونت های آمریکایی

نــتــایــج یـــک نــظــرســنــجــی جــدیــد نــشــان 
می دهد طیف وسیعی از مردم آمریکا بروز 
خشونت های سیاسی در سال های آینده 
پس از اعلام نتیجه انتخابات را محتمل 
می دانند. نتیجه این نظرسنجی که توسط 
مؤسسه SSRS برای شبکه خبری سی  ان ان 
انجام شده نشان می دهد در مجموع ۷1 
درصد گفته اند احتمال بروز خشونت های 
سیاسی پس از اعلام نتیجه انتخابات تا 
حدی محتمل است. از میان این ۷1 درصد، 
بــروز خشونت های  ۳۴ درصــد معتقدند 

سیاسی بسیار محتمل است.

ب���رگ س���بز و ب���رگ کمپان���ی س���واری سیس���تم پراید 
تیپ ج���ی ال ایکس آی به رنگ س���فید روغنی مدل 
1388 به ش���ماره موتور  2859803 و شماره شاسی 
S1412288952115 به ش���ماره پ���اک 54 – 551 س 
99 مفقود گردیده و از درجه اعتبارساقط می گردد. 
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برگ س���بز خ���ودرو پرای���د مدل 1388 به ش���ماره 
ش���هربانی 612و74 ای���ران 12 ب���ه ش���ماره موتور 
  S1412288986602 2959756 و ش���ماره شاسی
بنام جواد لطیفی مفقود گردیده و ازدرجه اعتبار 
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 س��ازمان عم��ران و بازآفرین��ی فضاه��ای ش��هری 
شهرداری سبزوار به استناد ردیف 20401001 بودجه 
س��ال99درنظر دارد ف��از دو آبش��ار پارک ش��هدای 
گمنام را به مبلغ 7/000/000/000 ریال به پیمانکار 
واجد ش��رایط واگ��ذار نماید.متقاضی��ان می توانند 
جهت دریافت اس��ناد مربوطه به ام��ور قراردادهای 
ش��هرداری مراجع��ه نمایند.جه��ت کس��ب اطلاعات 
بیشتر با شماره  تلفن 05144241781 تماس حاصل 
فرمایند یا به س��ایت شهرداری س��بزوار به آدرس 
www.sabzevar.ir مراجع��ه نمایند.مبل��غ س��پرده 
ش��رکت در مناقص��ه مع��ادل 350/000/000 ری��ال 
بص��ورت نقد یا ضمانت  نامه بانکی می باش��د. ضمناً 
س��ازمان در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار 
اس��ت. آخرین  مهلت ش��رکت در مناقص��ه و تحویل 
پاکت های پیش��نهادی به دبیرخانه س��ازمان عمران 
پای��ان وقت اداری س��اعت 14/00 روز ش��نبه مورخ 
1400/01/24می باشد.مناقصه رأس ساعت 14 ظهر 
یکشنبه مورخ 1400/01/25 در محل سازمان عمران 

برگزار می گردد.
حسین دولت آبادی رئیس سازمان 

 »آگهی تجدید مناقصه«
 نوبت اول
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آگهی فراخوان تجدید مناقصه عمومی همراه با ارزیابی كیفی 
)تجدید مناقصه عمومی و  دو مرحله ای شماره   1399.7531 (   نوبت اول

شركت گاز اس�تان خراس�ان جنوبی در نظ��ر دارد 
اق��لام عایق��کاری م��ورد نیاز  خ��ود را به ش��رح  ذیل و 
با مش��خصات و ش��رایط کلی مندرج در اس��ناد مناقصه 
و مطابق با اس��تانداردهای ش��رکت مل��ی گاز ایران و مورد تأیید بازرس��ی فنی 
ش��رکت گاز اس��تان خراس��ان جنوب��ی از بی��ن س��ازندگان و یا تأمی��ن کنندگان 
ذیص��لاح خری��داری نمای��د ، بدی��ن منظ��ور از کلی��ه ش��رکتهای س��ازنده و ی��ا 
تأمین کننده که توانایی تأمین کالای مذکور و تهیه تضمین ش��رکت در فرآیند 
ارجاع کار را دارند دعوت می نماید جهت شرکت در فراخوان به سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )س��تاد( به آدرس )www.setadiran.ir( به شماره فراخوان 

)2099091444000104( مراجعه و اسناد مناقصه را دریافت نمایند.
تذك�ر : تولید کنن��دگان اق��لام عایقکاری به ش��رط ع��دم حض��ور در مناقصه                     
می توانند صرفاً یك نماینده )شخص حقوقی با شرایط مندرج در اسناد ارزیابی 

کیفی( جهت شرکت در مناقصه معرفی نمایند.
نام و نش�انی دس�تگاه مناقصه گذار : ش��رکت گاز اس��تان خراس��ان جنوبی 
)س��هامی خ��اص(- بیرجند- س��ایت اداری- بلوار پیامبر اعظ��م )ص(- ابتدای 
خیابان شهدای نیروی انتظامی- شرکت گاز استان خراسان جنوبی- طبقه اول- 
امور قراردادها- کدپس��تی : 9719866838 - تلفن :  32392000-056 ، نمابر 

قراردادها :  056-32400523
محل تأمین اعتبار پیمان : اعتبارات س��رمایه ای )منابع بند ق تبصره 2 ماده 

واحده قانون بودجه- طرحهای غیرعمرانی( شرکت گاز استان خراسان جنوبی
موضوع تجدید مناقصه : خرید اقلام عایقکاری 

ش�رح مختصر موضوع تجدید مناقصه : خرید اقلام عایقکاری )ش��امل رنگ 
آس��تری )پرایم��ر( ، نوار داخلی و خارجی 800*9 ، قی��ر پایه نفتی گرید B ، نوار 
س��رجوش 30*6 و پرایمر مخصوص نوار نرم دس��تی( از طریق سامانه تدارکات 

)www.setadiran.ir( به آدرس )الکترونیکی دولت )ستاد
نوع و مبلغ تضمین شركت در فرآیند ارجاع كار : تضمین های اعلام شده 
در آیی��ن نام��ه تضمین برای معاملات دولتی به ش��ماره 123402/ت50659 ه- 
مورخ 1394/09/22- مبلغ تضمین 700.000.000 ریال )هفتصد میلیون ریال( 

شرایط مناقصه گران :
• داشتن شخصیت حقوقی و مجوز تولید ، تهیه و یا فروش از مراجع ذیصلاح

• توانایی ارائه انواع ضمانت نامه بانکی طبق ضوابط کارفرما
• داشتن تجربه ، حسن سابقه و توان مالی متناسب با قرارداد

• توانایی رعایت استانداردهای شرکت ملی گاز ایران
• ارائه ایران کد کالا الزامی است.

 برنامه زمانی مناقصه : • مهلت دریافت اسناد مناقصه و اسناد ارزیابی کیفی 
: از تاریخ 1399/12/24 لغایت ساعت 19:00روز پنجشنبه مورخ 1399/12/28 

• آخرین مهلت بارگذاری اس��ناد مناقصه و اسناد ارزیابی کیفی بر روی سامانه 
ستاد : ساعت 19:00 سه شنبه مورخ 1400/01/17

• اعلام نتایج ارزیابی کیفی :  1400/01/18 
• زم��ان و م��کان بازگش��ایی پ��اکات ال��ف و ب : س��اعت 11:00روز ش��نبه مورخ 

1400/01/21  - سالن جلسات شرکت گاز استان خراسان جنوبی
• زمان و مکان بازگش��ایی پاکات ج : پس از ارزیابی فنی بازرگانی پیش��نهادها 
، پاکتهای مالی ش��رکتهای واجد ش��رایط در تاریخ 1400/01/25 ، در محل سالن 
جلس��ات شرکت گاز استان خراسان جنوبی گش��ایش خواهد یافت. لازم به ذکر 
است تاریخ و مکان اعلام شده جهت گشایش پاکات مالی قطعی نبوده و با توجه 
به روند ارزیابی فنی بازرگانی پیشنهادها امکان تغییر وجود خواهد داشت ، با 
این وجود این ش��رکت نسبت به دعوت از مناقصه گرانی که پیشنهاد فنی آنها 
مورد تائید قرار گیرد به صورت کتبی )حداقل 72 س��اعت قبل از جلس��ه قطعی 

گشایش پیشنهادها( اقدام خواهد نمود.
با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد 
مناقصه گران و بازگشایی پاکات از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
)ستاد( به آدرس )www.setadiran.ir(  انجام خواهد شد لذا لازم است مناقصه گران

 در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی 
امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

لازم به ذكر اس�ت اسناد از طریق درگاه س��امانه تدارکات الکترونیکی دولت 
)س��تاد( توزیع خواهد ش��د و هر ی��ک از مناقصه گران جه��ت دریافت و عودت 
اس��ناد مناقصه ، بایستی اس��ناد را تا آخرین مهلت ذکر شده در آگهی از طریق 
س��امانه س��تاد دریافت و یا بارگذاری نمایند. مناقصه گران می بایس��ت اسناد 
مناقصه را پس از بارگذاری در س��امانه ت��دارکات الکترونیکی دولت تا قبل از 
ش��روع جلسه کمیس��یون مناقصات بصورت فیزیکی نیز تحویل دبیرخانه رمز و 

محرمانه واحد حراست شرکت گاز استان خراسان جنوبی نمایند .
 www.nigc-skgc.ir   ، www.shana.ir    ، http://iets.mporg.ir این آگهی در سایتهای

و www.setadiran.ir  قابل رؤیت می باشد. 
روابط عمومی شرکت گاز استان خراسان جنوبی
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س�ازمان فنی و نگهداری ح�رم مطهر رض�وی در نظر دارد 
 OTDR FTB-1 V2 تهی�ه و تحوی�ل یکدس�تگاه او ت�ی دی آر
م�ارک EXFO به همراه م�اژول 735c-sm1 را از طری�ق مناقصه عمومی 
واگذار نماید ، لذا متقاضیان می توانند تا پایان وقت اداری روز سه شنبه 
مورخ1400/1/10 ضمن مراجعه به سایت اینترنتی استعلام ها و مناقصات 
به آدرس http://sem.aqr-harimeharam.org/ )تلفن 051-31305243( 

نسبت به دریافت اسناد مناقصه اقدام نمایند.

آگهی مناقصه
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